
VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  1(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 

 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

  Utdragsbestyrkande 

Plats och tid Kanslihuset, rum Volgsjön, 2009-10-27, Kl 08.00-15.15 
  

Beslutande Jonny Kärkkäinen, Ordförande (KD)  

 Dajana Tadic (FP)  

 Ingrid Ericsson (C) 

 Leena Grönlund (KD) 

 Gun-Inger Fryklund (KD)  

 Robert Svensson (C) 

 Viveka Abramsson (S) 

 Birgitta Ohlsson (S) 

 Ulf Hansson (S) 

Bengt Eriksson (S) 

Erik Larsson (V)  

 
  

Övriga deltagande  Roland Bång förvaltningschef, Therese Bjärstig sekreterare, Stina 

Nordlöf (KD) ej tjänstgörande ersättare, Birgitta Johansson (S) ej 

tjänstgörande ersättare, Isa Malmbo personalföreträdare Kommunal, 

Fredrik Byström personalföreträdare Lärarförbundet, Christer Staaf 

avdelningschef kultur och fritid § 123-124, 136 
   

 

Utses att justera Birgitta Ohlsson 
 

 

 

 

Underskrift Sekreterare......................................................................... § 119-143  

  Therese Bjärstig 

 

     
  

 Ordförande.........................................................................    

  Johnny Kärkkäinen 

  

   
 

 Justerande................................................................................................ 
  Birgitta Ohlsson 
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_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

______________________________________________________________________ 

 

BEVIS OM ANSLAG 

Kultur- och utbildningsnämndens protokoll  har justerats och anslagits på kommunens anslagstavla   

Sammanträdesdag 2009-10-27     

Anslaget uppsatt  2009-11-04 Anslaget nedtages   2009-11-27    

Protokollet förvaras på KU-förvaltningen, Vilhelmina 

     

  ..............................................................................   

                 Therese Bjärstig 
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KUN § 119 

Redovisning av delegationsbeslut 

 

 Dnr 09/KUN35 606 

1. Rektor Ingrid Karlsson 2009-10-15. Beslut om anpassning.  

 

 Dnr 09/KUN55 606 

2. Rektor Jan-Erik Karlsson 2009-09-15. Beslut om anpassning. 

 

 Dok. id. 2415 

3. Rektor Conny Hellsten 2009-09-04. Beslut om anpassning.  

 

 Dok.id. 2315 

4. Avdelningschef Kultur och Fritid Christer Staaf 2009-09-16. 

Slututbetalning av bidrag till studieförbunden år 2009.  

 

 Dnr 09/KUN96 290 

5. Förvaltningschef Roland Bång 2009-10-19. Svar på framställan om 

arbetsmiljöåtgärd i dagbarnvårdarlokalen Slottet. 

 

KUN 2009-10-27 § 119 

KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

 

att  redovisningen av delegationsbesluten godkänns. 
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KUN §  120 Dnr 09/KUN82 606 

Elevärende  
 

Den 2009-07-21 inkom skrivelse från Skolinspektionen i det aktuella 

elevärendet med begäran om huvudmannens yttrande över den anmälan 

som inkommit. 

 

AU 2009-08-25: 

Förvaltningschef Roland Bång föredrar och informerar i ärendet och den 

redovisning som är upprättad och inskickad till Skolinspektionen med 

anledning av anmälan. 

 

AU 2009-08-25 § 90 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

 

att  notera informationen, 

 

att  avvakta Skolinspektionens yttrande i ärendet. 

- - - - 

 

AU 2009-10-06: 

Förvaltningschef Roland Bång föredrar ärendet och meddelar att 

Skolinspektionen ännu ej yttrat sig i ärendet. 

 

AU 2009-10-06 § 97 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

 

att  notera informationen. 

- - - - 

 

KUN 2009-10-27: 

Förvaltningschef Roland Bång föredrar ärendet och informerar om att 

Skolinspektionen har begärt in ett kompletterande yttrande till den 2009-10-

26, vilket skickats in. Nämnden har därmed att avvakta Skolinspektionens 

slutgiltiga yttrande i ärendet. 

 

 

- - -forts- - - 
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KUN § 120 Dnr 09/KUN82 606 

Elevärende  
 

KUN 2009-10-27 § 120 

KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

 

att  notera informationen. 
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KUN §  121 Dnr 08/KUN122 041 

Budget 2010-12 
 

Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om den introduktion till 

budgetarbetet 2010-2012 som arbetats fram av kommunledningsgruppen 

och ekonomienheten, och som fastställts av kommunstyrelsen. Varje nämnd 

har att till ks au 16/12 arbeta fram och presentera en konsekvensbeskrivning 

utifrån ett underlag i form av sex olika identifierade problemområden. 

 

Samtliga sektorschefer inom KU-förvaltningen har fått i uppdrag att 

genomföra beredningar för sin respektive verksamhetsgren fram till ons 

3/12. Förvaltningschefen föreslår att ett extra kun au sammankallas för att 

ta del av genomförda beredningar. 

 

AU 2008-11-25 § 187 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

 

att  ett extra arbetsutskott genomförs ons 3/12, kl. 8-12, i syfte att ta del av 

sektorschefernas redovisningar av genomfört uppdrag, 

 

att  uppdra till förvaltningsledningen att tillställa arbetsutskottets ledamöter 

aktuellt underlag innan ons 3/12. 

- - - - 

KUN 2008-12-09: 

Förvaltningschefen informerar om den presentation som sektorsansvariga 

genomförde den 3/12. Sammanställning av materialet skall ske till 

kommunstyrelsens arbetsutskott den 16/12 och i samband med det så 

kommer samtliga ledamöter och ersättare i KUN att få ta del av materialet. 

 

KUN 2008-12-09 § 159 

KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

 

att  notera informationen, 

 

att  uppdra till förvaltningsledningen att i samband med beredning av 

budget för 2010 utarbeta förslag till verksamhetsplan för åren 2010-2012 

avseende kultur- och utbildningsnämnden. 

- - -forts- - - 
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KUN § 121 Dnr 08/KUN122 041 

Budget 2010-12 
 

Arbetsutskottet 2009-01-13: 

Förvaltningsekonom Jonas Karlberg föredrar i ärendet och redogör för en 

första, preliminär, nedarbetning av nämndens budgetram på verksamhets-

grensnivå. Arbetsutskottet konstaterar efter föredragning att nämndens 

förutsättningar till bibehållen och oförändrad verksamhet är utesluten givet 

de ekonomiska ramarna på nämndsnivå. 

 

AU 2009-01-13 § 10 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

 

att  notera föredragningen, 

 

att  uppdra till förvaltningsledningen om vidare beredning till KU-nämnden 

i januari. 

- - - - 

KUN 2009-01-28: 

Förvaltningschefen och förvaltningsekonomen föredrar och informerar om 

förutsättningarna för budget 2010-12. 

 

Yrkanden 

Under överläggning i ärendet så yrkar Katharina Hahlin (M) följande; 

 

att  uppdra till förvaltningsledningen om en utredning av nettokostnaderna 

per gymnasieprogram, 

 

att  uppdra till förvaltningsledningen om en utredning av lärartätheten per  

gymnasieprogram. 

 

Robert Svensson (C) yrkar på följande; 

 

att  uppdra till förvaltningsledningen om en kostnads- och 

konsekvensanalys utifrån ett verksamhetsperspektiv vid avveckling av 

program på gymnasieskolan. 

 

 

 

- - -forts- - - 
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KUN § 121 Dnr 08/KUN122 041 

Budget 2010-12 
 

Jonny Kärkkäinen (KD) yrkar på följande; 

 

att  uppdra till förvaltningsledningen om en utredning av konsekvenser för 

en kulturskola med minskad bemanning. 

 

Viveka Abramsson (S) yrkar på följande; 

 

att  uppdra till förvaltningsledningen om en fortsatt utredning på en 

effektivisering av lokalutnyttjandet, 

 

att  ge en inriktning till förvaltningsledningen att i pågående process i 

framtagandet av nytt lokalt avtal för lärare säga upp gällande avtal om 

förskollärares förtroendetid, 

 

att  avveckla öppna förskolan, 

 

att  avveckla det kommunala vårdnadsbidraget 

 

att  göra en besparing i museets verksamheter om totalt 100 kkr. 

 

Propositionsordning 

Ordförande Jonny Kärkkäinen ställer proposition på yrkandet om öppna 

förskolan, vårdnadsbidraget samt besparing inom museets verksamheter 

och finner att KU-nämnden ej beslutar i enlighet med Viveka Abramssons 

yrkande. 

 

Votering begärs och följande propositionsordning godkänns av KU-

nämnden: 

 

Nej-röst för bifall till Jonny Kärkkäinens yrkande 

 

Ja-röst för bifall till Viveka Abramssons yrkande 

 

Omröstningsresultat 

Verkställd omröstning utfaller med sex (6) nej och fem (5) ja på det sätt den 

till detta protokoll fogade närvarolistan närmare utvisar. 

- - -forts- - - 
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KUN § 121 Dnr 08/KUN122 041 

Budget 2010-12 
 

KUN 2009-01-28 § 10 

KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

 

att  uppdra till förvaltningsledningen om en utredning av nettokostnaderna 

per gymnasieprogram, 

 

att  uppdra till förvaltningsledningen om en utredning av lärartätheten per  

gymnasieprogram, 

 

att  uppdra till förvaltningsledningen om en kostnads- och 

konsekvensanalys utifrån ett verksamhetsperspektiv vid avveckling av 

program på gymnasieskolan, 

 

att  uppdra till förvaltningsledningen om en utredning av konsekvenser för 

en kulturskola med minskad bemanning, 

 

att  uppdra till förvaltningsledningen om en fortsatt utredning på en 

effektivisering av lokalutnyttjandet, 

 

att  ge en inriktning till förvaltningsledningen att i pågående process i 

framtagandet av nytt lokalt avtal för lärare säga upp gällande avtal om 

förskollärares förtroendetid. 

- - - - 

Arbetsutskottet 2009-02-17: 

Förvaltningschef Roland Bång och förvaltningsekonom Jonas Karlberg 

föredrar i ärendet och presenterar tids- och processplan med anledning av 

budget 2010.  

Arbetsutskottet konstaterar den snäva tidsplanen och föreslår att till KU-

nämndens ordinarie möte den 10 mars kalla sektorsansvariga för hearing. 

Därefter så inkallas till extra KU-nämnd den 18 mars där ärendet om budget 

2010 behandlas. 

 

AU 2009-02-17 § 32 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

 

att  notera informationen. 

- - -forts- - - 
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KUN § 121 Dnr 08/KUN122 041 

Budget 2010-12 
 

att  uppdra till förvaltningsledningen om fortsatt beredning, 

 

att  vidare budgetberedning sker på de av tjänstemännen framarbetade 

verksamhetsramarna, 

 

att  kalla till extra KU-nämnd den 18 mars, kl 8.00-12.00. 

- - - - 

KUN 2009-03-10: 

Förvaltningschef och förvaltningsekonom föredrar och presenterar budget 

2010 för varje verksamhetsgren mot bakgrund av de preliminära ramar som 

tilldelats. För Kultur- och Utbildningsnämnden så är ramen 

underbudgeterad med ca 3 Mkr. Den reviderade budgetprocessen 2009 och 

de eventuella konsekvenser det får på budget 2010 är inte medräknade och 

gör också att den påkallade extra KU-nämnd som beslutats om den 18/3 bör 

flyttas till den 27 mars kl 8.00-17.00. 

 

KUN 2009-03-10 § 41 

KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

 

att  extra KU-nämnd ej genomförs den 18 mars kl 8.00-12.00, utan istället 

kalla till extra KU-nämnd den 27 mars, kl 8.00-17.00, 

 

att  notera hittills genomförda beredningar mot avlämnade uppdrag, 

 

att  konstatera en bristande budgettäckning i 2010 års preliminära 

budgetramar på motsvarande ca 4 mkr, 

 

att  uppdra till förvaltningsledningen att arbeta vidare enligt plan. 

- - - - 

KUN 2009-03-27: 

Förvaltningschefen föredrar hitintills genomförd tjänstemannaberedning av 

budget 2010-2012. KU-nämnden noterar efter förvaltningschefens 

föredragning att beredningsprocessen vad gäller budget 2010-2012 kraftigt 

har påverkats av fullmäktiges beslut 090223 § 3 avseende revidering av 

2009 års budget. Då flertalet omställningar och besparingar inom ram för 

ny beredning av 2009 års budget kraftigt påverkar nämndens budget för 

2010, har hitintills genomförd beredning fokuserat på att arbeta in för  

- - -forts- - - närvarande befintlig verksamhet inom preliminära ramar för 2010. 
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KUN § 121 Dnr 08/KUN122 041 

Budget 2010-12 
 

KUN 2009-03-27 § 55 

KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

 

att  notera föredragning och presenterat underlag, 

 

att  konstatera att budgetberedningen för 2010-2012 för närvarande 

inbegriper en bristande budgettäckning i förhållande till preliminär ram på 

nämndsnivå med ca 3 Mkr. 

 

att  utan eget yttrande överlämna beredningsunderlaget till 

kommunstyrelsen. 

 

Paragrafen förklaras omedelbart justerad 

- - - - 

 

Arbetsutskottet 2009-04-21: 

Förvaltningschefen föredrar ärendet. Kommunfullmäktige beslutade 2009-

04-20 att anta ny reviderad budget för år 2009. Beslutet innebär kraftiga 

förändringar i den verksamhet som nämnden bedriver och arbetsutskottet 

konstaterar att beslutet får genomslag även i nämndens budget för 2010. 

 

KUN AU 2009-04-21 § 56 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

 

att  uppdra till förvaltningsledningen att i pågående beredning av budget 

2010-2012 ta hänsyn till de effekter som fullmäktiges beslut medför för 

budgetramar och verksamhet,    

 

att  uppdra till förvaltningsledningen att upprätta förnyad processplan för 

KU-nämnden fortsatta beredning av budget 2010-2012 utifrån givna 

tidsramar och centrala direktiv. 

- - - - 

 

 

 

 

- - -forts- - - 
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KUN § 121 Dnr 08/KUN122 041 

Budget 2010-12 
 

Arbetsutskottet 2009-05-18: 

Förvaltningschef Roland Bång föredrar och informerar i ärendet.Under 

ärendepunkten närvarar verksamhetsansvariga.  

Arbetsutskottet konstaterar efter hörande av verksamhetsansvariga att 

beredning genomförts mot avlämnande preliminära ramar på 

verksamhetsnivå. 

Arbetsutskottet konstaterar vidare att hitintills genomförd beredning påvisar 

en bristande budgettäckning i förhållande till uppsatt ram. 

 

AU 2009-05-18 § 58 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

 

att  notera föredragning och information, 

 

att  uppdra till förvaltningschefen att se över möjliga besparingspotentialer 

och till KU-nämnden den 2 juni 2009 överlämna en budget inom ram. 

- - - - 

 

KUN 2009-06-02: 

Förvaltningschef Roland Bång föredrar i ärendet och informerar om 

processen (beredning på verksamhetsnivå, förvaltningsledningens 

övergripande bedömning utifrån genomförd beredning, övriga 

påverkansfaktorer). Utifrån detta presenteras möjliga besparingsåtgärder 

och intäcktsförstärkningar för en verksamhet inom tilldelad ram. 

En presentation av möjliga lokalomställningar och dess konsekvenser 

redogörs också för. 

 

Yrkanden 

Under överläggningen yrkar Ordförande Jonny Kärkkäeinen (KD) att till 

kommunstyrelsen yttra sig om att tillstyrka följande förslag till åtgärder  

 
Åtgärd                         2010          
 

 

1. Generell nedjustering av ramar för personalkostnader - 1 900 kkr   

2. Införandet av småskola i Nästansjö och Latikberg           - 1 050 kkr  

3. Ingen ny förskoleavdelning                - 1 700 kkr  

4. Flytt av förskolan Fjällripan till skolan i Dikanäs              - 200 kkr     

5. Kulturskola         - 900 kkr     

- - - forts- - -   
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KUN § 121 Dnr 08/KUN122 041 

Budget 2010-12 
 

6. Besparing IT-anslag                   - 200 kkr   

7. Strukturförändringar tillagnings- och mottagningskök  - 1000 kkr  

   (minskade produktionskostnader = lägre pris vid debitering)  

8. Sparbeting Grundskola (personal)             - 1 000 kkr   

9. Sparbeting Gymnasieskola (personal)   - 1 000 kkr   

10. Sparbeting Lärcentrum                 - 400 kkr     

11. Minskat anslag Ricklundsstiftelsen        - 150 kkr     

12. Ramförstärkning Biblioteket             + 200 kkr    

                             

      TOTALT:  9 300 kkr 

 

Viveca Abramsson (S) yrkar på att till kommunstyrelsen yttra sig om att 

tillstyrka följande förslag till åtgärder  

 
Åtgärd                         2010          
 

 

1. Generell nedjustering av ramar för personalkostnader - 1 900 kkr   

2. Samordning grundskola/förskola i Nästansjö och Latikberg - 1 000 kkr  

3. Avveckling av öppna förskolan               - 400 kkr  

4. Flytt av förskolan Fjällripan till skolan i Dikanäs              - 200 kkr         

5. Besparing IT-anslag                   - 200 kkr   

6. Strukturförändringar tillagnings- och mottagningskök - 1 000 kkr  

   (minskade produktionskostnader = lägre pris vid debitering)  

7. Vårdnadsbidrag avskaffas     - 250 kkr 

8. Nedskärning i Museéts anslag    - 50 kkr 

                             

      TOTALT:  6 500 kkr 

 

Propositionsordning 

Ordförande ställer proposition på yrkandena och finner att KU-nämnden 

beslutar i enlighet med Jonny Kärkkäinens yrkande. 

 

Votering begärs och följande propositionsordning godkänns av KU-

nämnden: 

 

Ja-röst för bifall till Jonny Kärkkäinens yrkande 

 

Nej-röst för bifall till Viveka Abramssons yrkande 

 

 

- - -forts- - - 
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KUN § 121 Dnr 08/KUN122 041 

Budget 2010-12 

 

Omröstningsresultat 

Verkställd omröstning utfaller med sex (6) ja och fem (5) nej på det sätt den 

till detta protokoll fogade närvarolistan närmare utvisar. 

 

Kultur- och Utbildningsnämnden beslutar sålunda att bifalla Jonny 

Kärkkäinens yrkande. 

 

Investeringsbudget 
 

En enhällig nämnd föreslår att att Kultur- och utbildningsnämnden äskar:  

 

3 356 kkr för s.k. reinvesteringar, 

   

15 549 för anpassning av ISONOR för samling av FP-programmet. 

  

Detta i enlighet med upprättat budgetförslag för 2010. 

 

 

KUN 2009-06-02 § 74 

KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

 

att  föreslå kommunfullmäktige följande omställning i budgeteringen 

mellan verksamhetgrenarna:  

Budgeterade medel för personal och för viss administration hänförliga till 

kultur och fritid överförs från verksamhetsgren Kansli och gemensam 

administration till verksamhetsgren Kultur och Fritid. 

 

att  till kommunstyrelsen yttra sig om att äska 3 356 för reinvesteringar, 

 

att  till kommunstyrelsen yttra sig om att äska 15 549 för anpassning av 

ISONOR för samling av FP-programmet, 

 

att  till kommunstyrelsen yttra sig om att tillstyrka följande förslag till 

åtgärder; 

 

 

- - -forts- - - 
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KUN § 121 Dnr 08/KUN122 041 

Budget 2010-12 
 

Åtgärd                         2010          
 

 

1. Generell nedjustering av ramar för personalkostnader - 1 900 kkr   

2. Införandet av småskola i Nästansjö och Latikberg           - 1 050 kkr  

3. Ingen ny förskoleavdelning                - 1 700 kkr  

4. Flytt av förskolan Fjällripan till skolan i Dikanäs              - 200 kkr     

5. Kulturskola         - 900 kkr     

6. Besparing IT-anslag                   - 200 kkr   

7. Strukturförändringar tillagnings- och mottagningskök  - 1000 kkr  

   (minskade produktionskostnader = lägre pris vid debitering)  

8. Sparbeting Grundskola (personal)             - 1 000 kkr   

9. Sparbeting Gymnasieskola (personal)   - 1 000 kkr   

10. Sparbeting Lärcentrum                 - 400 kkr     

11. Minskat anslag Ricklundsstiftelsen        - 150 kkr     

12. Ramförstärkning Biblioteket             + 200 kkr    

                             

      TOTALT:  9 300 kkr 

 

Reservationer 

Viveka Abramsson (S), Birgitta Ohlsson (S), Ulf Hansson (S), Bengt 

Eriksson (S), Birgitta Johansson (S) reserverar sig mot beslutet till förmån 

för Viveka Abramssons yrkande. 

- - - - 

 

AU 2009-08-25: 

Förvaltningchef Roland Bång föredrar i ärendet och redogör för 

förändringar i budgetprocessen. 

 

AU 2009-08-25 § 69 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

 

att  notera förändrad budgetprocess. 

- - - - 

 

KUN 2009-09-07: 

Förvaltningschef Roland Bång föredrar i ärendet och informerar om den 

reviderade budgetprocessen och budgetberedningen på övergripande nivå 

efter kommunstyrelsens arbetsutskott 2009-08-31.  

 

- - -forts- - - 



VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  16(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 

 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 

 

 

KUN § 121 Dnr 08/KUN122 041 

Budget 2010-12 
 

Förvaltningschefen föredrar de uppdrag som lämnats till 

verksamhetsansvariga att bereda inför kommunstyrelsens möte 2009-09-16. 

Förvaltningsekonom Heidi Törnberg närvarar vid dragningen. 

 

KUN 2009-09-07 § 91 

KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

 

att  notera informationen. 

- - - - 

 

Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 

- - - - 

 

AU 2009-10-06: 

Förvaltningschef Roland Bång föredrar ärendet och informerar om den 

förhandling som skall hållas 2009-10-09 (centralt) angående Kommunals 

förhandlingsframställan. Förvaltningschefen redogör även för 

konsekvenserna av budgetberedning 2010 i kommunstyrelsen. Ekonom 

Heidi Thörnberg närvar under dragningen av ärendet. 

 

AU 2009-10-06 § 98 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

 

att  notera informationen. 

 

- - - - 

 

KUN 2009-10-27: 

Förvaltningschef Roland Bång föredrar ärendet och informerar om den 

pågående processen samt den centrala förhandling som hållits. Ärendet 

behandlas under dagen av kommunstyrelsen. Facknämnderna har således att 

avvakta resultatet av dessa överläggningar. 

 

KUN 2009-10-27 § 121 

KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

 

att  notera föredragen information. 



VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  17(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 

 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 

 

 

 

 

KUN §  122 Dnr 09/KUN66 042 

Delårsbokslut och ekonomisk uppföljning år 2009 
 

Arbetsutskottet 2009-05-18: 

Förvaltningschef Roland Bång föredrar i ärendet och informerar om de 

osäkerhetsfaktorer som finns och hur dessa eventuellt kan påverka 

prognoserna. En första prognos visade på - 4,8 Mkr, medan den justerade 

prognosen visar på -3,4 Mkr. Under ärendepunkten närvarar 

sektorsansvariga vilka kompletterar med ytterligare information utifrån sina 

respektive områden och verksamhetsgrenar. 

 

AU 2009-05-18 § 57 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

 

att  notera föredragning och information, 

 

att  uppdra till förvaltningsledningen att ytterligare analysera och justera 

utfall i delårsbokslutet per den 30 april 2009 fram till KU-nämndens möte 

den 2 juni 2009. 

- - - - 

 

KUN 2009-06-02: 

Förvaltningschef föredrar och informerar i ärendet. Nöjaktig beredning har 

ej medgivits utifrån det pressade tidschemat. Nämnden konstaterar utifrån 

föredragningen att det krävs en fortsatt och fördjupad analys av materialet. 

 

KUN 2009-06-02 § 73 

KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

 

att  notera informationen,  

 

att  uppdraget till förvaltningsledningen att ytterligare analysera och justera 

utfall i delårsbokslutet per den 30 april 2009 kvarstår. 

- - - - 

- - -forts- - - 



VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  18(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 

 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 

 

 

KUN § 122 Dnr 09/KUN66 042 

Delårsbokslut och ekonomisk uppföljning år 2009 
 

AU 2009-10-06: 

Förvaltningschef Roland Bång föredrar ärendet och går igenom siffrorna för 

perioden 2009-08-31. Försiktighetsprincipen råder i tolkning av underlaget, 

och förvaltningschefen redogör för osäkerhetsfaktorer. Arbetsutskottet 

konstaterar att denna prognos, i förhållande till prognosen i april, ser 

betydligt bättre ut.Ekonom Heidi Thörnberg närvarar under dragningen. 

 

Framledes kommer förvaltningen att redovisa siffror för respektive 

verksamhetsgrensnivå, snarare än för enskilda objekt. Endas vid behov eller 

på särskild uppmaning från arbetsutskottet och/eller KU-nämnd kommer 

siffror på detaljnivå att redovisas. 

 

AU 2009-10-06 § 99 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

 

att  notera föredragen information, 

 

att  uppdra till förvaltningsledningen att till KU-nämndens möte 2009-10-27 

särskilt följa upp kostnadsutvecklingen inom skolverksamheterna. 

- - - - 

 

KUN 2009-10-27: 

Förvaltningschef Roland Bång föredrar ärendet och går igenom siffrorna för 

tertialrapporten per 2009-08-31. Roland Bång redogör för de justeringar 

som gjorts och de osäkerhetsfaktorer som finns i materialet. 

Försiktighetsprincipen är vägledande i tolkningarna av prognoserna för de 

olika verksamhetsgrenarna, men klart är att det i nuläget överlag ser bättre 

ut än vad aprilprognosen förutsåg konstaterar nämnden. 

 

KUN 2009-10-27 § 122 

KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

 

att  notera informationen. 

 

 



VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  19(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 

 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

Lennart Anundsson 

Ewa Burstedt 

Kommunstyrelsen 

 

 

KUN § 123 Dnr 04/KUN49 291 

Behov av ökade lokalytor för verksamhet och personalutrymmen i 

Sporthallen 

 

I skrivelse till KU-nämnden 2004-05-03 påpekar skolledningarna RO 2 och 

RO 3 nödvändigheten i att tillse att ytor för i första hand personalutrymmen 

skapas i Sporthallen. Enligt påpekanden av huvudskyddsombudet i 

skrivelse till KU-nämnden 2004-05-19 är bristen på utrymmen för 

personalen påfallande. 

Skolledningarna föreslår KU-nämnden att en arbetsgrupp konstitueras för 

att utarbeta förslag till hur behovet av ökade lokalytor kan mötas. 

 

AU 2004-05-27 § 73 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

 

att  uppdra till skolledningarna i RO 2 respektive RO 3 att gemensamt utse 

och konstituera en arbetsgrupp för beredning i ärendet. 

- - - - 

Arbetsutskottet 2004-11-01: 

Beredning har 2004-10-25 tillställts KU-nämnden av utsedd arbetsgrupp i 

ärendet. Arbetsutskottet konstaterar efter att ha tagit del av genomförd 

beredning samt tillkommande information att den långsiktiga frågan om 

eventuell om- och/eller tillbyggnad av Sporthallen är nödvändig att hantera 

mot bakgrund av pågående utredning om anläggandet av en konstgräsplan 

alternativt bollhall. En övergripande och långsiktig lösning är möjlig att 

hantera inom budgetberedningens ram först under år 2006.  

 

AU 2004-11-01 § 139 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

 

att  uppdra till förvaltningsledningen att utforma svarsskrivelse för 

bemötandet av ställda frågor, 

 

att  uppdra till förvaltningsledningen att till arbetsutskottet 16/11 genomföra 

kostnadsberäkning avseende åtgärdande av arbetsmiljöproblem i personal-

utrymmen.    

---forts--- - - - - 

 



VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  20(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 

 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 

 

 

KUN § 123 Dnr 04/KUN49 291 

Behov av ökade lokalytor för verksamhet och personalutrymmen i 

Sporthallen 

 

Arbetsutskottet 2004-11-22: 

Kommuningenjören har efter offertbegäran inkommit med kostnadsförslag 

för iordningställande av barackmoduler för att kortsiktigt lösa de arbets-

miljöproblem som föreligger. Förvaltningschefen har i möte med bitr. 

rektor Ewa Burstedt föredragit arbetsutskottets hantering av ärendet. 

 

AU 2004-11-22 § 145 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

 

att  med utgångspunkt i förvaltningschefens överläggning med 

verksamheterna betrakta ställda frågor som besvarade, 

 

att  avvakta med beslut i ärendet till dess ärendet i anledning av konst-

gräsplan/bollhall kunnat beredas vidare i samråd med kommunstyrelsen, 

 

att  uppdra till skolledningarna RO 2 och RO 3 att genomföra förhandlingar 

med personalen i fråga. 

- - - - 

KUN 2004-12-14: 

Synpunkter har framförts på ärendehanteringen i arbetsutskottet samt 

formulerandet av andra att-satsen i arbetsutskottets beslut 2004-11-22 § 

145. 

 

Ordförande föredrar mot bakgrund av framförda synpunkter den hantering 

som skett i arbetsutskottet mot bakgrund av överläggning med kommun-

styrelsen i frågorna, dels om ett eventuellt anläggande av en konstgräsplan, 

dels om åtgärdsbehoven i Sporthallen. En konsekvensberedning beträffande 

om- och tillbyggnad av Sporthallen med anledning av de arbetsmiljö-

problem som där föreligger bedöms som nödvändig i den kommunöver-

gripande prioriteringen av kommande investeringsbehov.  

Den styrning som beredningen är i behov av är vilken typ av hall som 

eftersträvas – vilken verksamhet som där skall bedrivas. Förvaltningschefen 

och kommuningenjören lämnar information om genomförd träff med 

verksamhetsföreträdare och idrottslärare i anledning av ärendet. 

---forts--- 

 



VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  21(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 

 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 

 

 

KUN § 123 Dnr 04/KUN49 291 

Behov av ökade lokalytor för verksamhet och personalutrymmen i 

Sporthallen  

 

KUN 2004-12-14 § 141 

KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

 

att  ärendet som innefattar eventuellt anläggande av konstgräsplan i 

fortsättningen skall beredas som ett eget ärende,  

 

att  en förstudie om projektering avseende om- alternativt tillbyggnad av  

Sporthallen för i storleksordningen 3-5 mnkr genomförs, vilken skall 

innefatta åtgärdandet av befintliga arbetsmiljöproblem, handikapp-

anpassning samt en tillökning av befintlig yta för verksamheterna, 

 

att  en referensgrupp för projektering utses bestående av företrädare för 

rektorsområdena 2 och 3 samt förvaltningschefen och fritidskonsulenten. 

- - - 

Arbetsutskottet 2005-01-18: 

Förvaltningsledningen föredrar ärendet. Arbetsutskottet konstaterar efter 

föredragande att förhandlingar avseende arbetsmiljösituationen i Sport-

hallen genomförts i rektorsområdena 2 och 3. 

 

AU 2005-01-18 § 1 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

 

att  notera informationen. 

- - - - 

KUN 2005-05-24: 

Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om den kostnads- och 

konsekvensberedning som framlagts. Kostnaden för hyran av fyra moduler 

för kontors- och omklädningsrum uppgår efter anbudsförfrågan till 

följande: 

 

36 månader: 14 000 kr/mån, totalt 504 000 kr. 

60 månader: 12 600 kr/mån, totalt 756 000 kr. 

 

Etablering av modulerna beräknas kosta c a 200 000 kr. 

 

---forts--- 



VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  22(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 

 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 

 

 

KUN § 123 Dnr 04/KUN49 291 

Behov av ökade lokalytor för verksamhet och personalutrymmen i 

Sporthallen  

 

KUN 2005-05-24 § 85 

KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

 

att  notera informationen, 

 

att  uppdra till arbetsutskottet att bereda ärendet ytterligare. 

- - - - 

Arbetsutskottet 2005-06-09: 

Förvaltningschefen föredrar ärendet. Arbetsutskottet konstaterar efter 

föredragning att den prisbild som skissas för tillfällig åtgärd med hjälp av 

barackmoduler motiverar att prövandet av permanenta åtgärder bör 

aktualiseras. Åtgärdandet av konstaterade arbetsmiljöbehov samt 

handikappanpassning för i storleksordningen 1-1,5 mnkr bör kunna ske 

under innevarande år samt under år 2006, under förutsättning att hårda 

prioriteringar genomförs i återstående investeringsutrymme under 2005 

samt inför 2006. 

 

Arbetsutskottet noterar efter föredragning att en projekteringsträff planeras 

till den 14 juni i Lycksele. 

 

AU 2005-06-09 § 100 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

 

att  notera informationen, 

 

att  åtgärdandet av konstaterade och utredda arbetsmiljöbehov samt 

handikappanpassning skall beaktas särskilt vid prövandet av återstående 

investeringsmedel under 2005 samt inför 2006, 

 

att  medel upp till 100 000 kr avsätts för en förprojektering i syfte att ange 

bl.a. en total investeringskostnad, 

 

att  förprojekteringen bör, om möjligt, ta fram ett underlag för beslut om 

investering till KU-nämnden den 9 augusti. 

---forts--- - - - - 



VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  23(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 

 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 

 

 

KUN § 123 Dnr 04/KUN49 291 

Behov av ökade lokalytor för verksamhet och personalutrymmen i 

Sporthallen  

 

Arbetsutskottet 2005-08-02: 

Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om genomförd träff 

med TM Konsult i Lycksele den 14 juni. Byggnadsinspektör Jan-Ola Borg 

närvarar under ärendepunkten och ger kompletterande synpunkter på den 

skiss och det projekteringsförslag som lämnats av TM-konsult. Den 

kostnadsuppskattning som lämnats i samband med överläggningar uppgår, 

inklusive byggherrekostnader, till 2 500 000 kr. 

 

Arbetsutskottet konstaterar att medel för projektering av en ombyggnation, 

220 000 kr, sedan tidigare reserverats i KU-nämndens investeringsutrymme 

för 2005. Arbetsutskottet noterar vidare att det efter översyn av återstående 

nämndsgemensamt investeringsutrymme (AU §135/05), finns möjlighet att 

avsätta 300 000 kr för ett eventuellt igångsättande av byggnationerna under 

hösten 2005. 

 

AU 2005-08-02 § 124 

ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 

Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 

 

att  igångsätta projektering av en arbetsmiljö- samt handikappanpassning av 

Sporthallen, 

 

att  ur kvarvarande egna anslag för investeringar under 2005 reservera  

300 000 kr för ett eventuellt igångsättande av byggnationer redan under 

2005, 

 

att  överlämna ärendet med tillhörande handlingar till kommunstyrelsen 

med hemställan om tilläggsanslag om 2 000 000 kr ur 2006 års invester-

ingsutrymme för genomförande av arbetsmiljö- och handikappanpassning 

av Sporthallen. 

- - - - 

KUN 2005-08-09 § 95 

KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

 

I enlighet med arbetsutskottets förslag. 

---forts--- - - - - 



VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  24(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 

 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 

 

 

KUN § 123 Dnr 04/KUN49 291 

Behov av ökade lokalytor för verksamhet och personalutrymmen i 

Sporthallen 

 

Arbetsutskottet 2005-09-13: 

Arbetsutskottet konstaterar efter förvaltningsledningens föredragning att 

anbud inkommit för ombyggnation av Sporthallen. Byggnadsinspektör Jan-

Ola Borg närvarar under ärendepunkten och redogör för inkomna anbud 

avseende projektering av ombyggnation av Sporthallen.  

 

Under ärendepunkten närvarar bitr. rektor Ewa Burstedt, RO 2 och idrotts-

lärarna Bo Risberg, Eva Flodin och Jani Ahonen. En redogörelse lämnas för 

hur man ur verksamhetssynpunkt betraktar nuvarande Sporthall ur ett funk-

tionellt perspektiv; schemaläggning, rekommenderade ytor för idrott och 

hälsa i skolan, individualiserad undervisning etc. Motiv lämnas till varför 

man anser att eventuella åtgärder i Sporthallen bör innefatta även dessa 

aspekter.  

 

AU 2005-09-13 § 137 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

 

att  uppdra till byggnadsinspektör Jan-Ola Borg att inhämta underlag och 

till KU-nämndens sammanträde den 27/9 presentera förslag till total-

entreprenad för genomförande av arbetsmiljö- och handikappanpassning av 

Sporthallen.  

- - - - 

KU-nämnden 2005-09-27: 

Byggnadsinspektör Jan-Ola Borg har inkommit med yttrande i vilket han 

föreslår KU-nämnden besluta 

 

att genomföra en projektering för totalentreprenad till en kostnad av 

100.000 kr. 

 

Under överläggning i ärendet föreslår Johnny Kärkkäinen m.fl. att KU-

nämnden skall återremittera ärendet för genomförandet av ny utredning 

syftande till en totalrenovering/ombyggnad av hela Sporthallen ur 

verksamhetssynpunkt. Bengt Eriksson m.fl. yrkar på att KU-nämnden skall 

genomföra en projektering för totalentreprenad syftande till en arbetsmiljö- 

och handikappanpassning i enlighet med tidigare utredning. 

---forts--- 



VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  25(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 

 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 

 

 

KUN § 123 Dnr 04/KUN49 291 

Behov av ökade lokalytor för verksamhet och personalutrymmen i 

Sporthallen 

 

Efter avslutad överläggning och avlämnade yttranden, finner ordföranden 

att nämnden har att pröva Johnny Kärkkäinens m.fl. förslag mot Bengt 

Erikssons m.fl. yrkande. 

 

Ordföranden prövar yrkandena mot varandra och finner att nämnden 

beslutat bifalla Bengt Erikssons m.fl. yrkande. Ordföranden finner samtidigt 

att KU-nämnden beslutat avslå Johnny Kärkkäinens m.fl. förslag.  

 

Johnny Kärkkäinen begär votering. Följande propositionsordning uppläses 

och godkännes. Den som vill ställa sig bakom Bengt Erikssons m.fl. 

yrkande röstar ja. Den som vill ställa sig bakom Jonny Kärkkäinens m.fl. 

förslag röstar nej. Verkställd omröstning utfaller med fem (5) ja och fyra (4) 

nej på det sätt den till detta protokoll fogade närvarolistan närmare utvisar. 

 

Kultur- och utbildningsnämnden beslutar sålunda att bifalla Bengt Eriksson 

m.fl. yrkande att KU-nämnden skall genomföra en projektering för total-

entreprenad syftande till en arbetsmiljö- och handikappanpassning av 

Sporthallen enlighet med tidigare utredning. 

 

Blank reservation till förmån för eget förslag avges av Johnny Kärkkäinen, 

Gudrun Östman Danielsson, Kjell Tinderfjäll och Katarina Hahlin. 

 

KUN 2005-09-27 § 106 

KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN  BESLUTAR 

 

att  en projektering för totalentreprenad syftande till arbetsmiljö- och 

handikappanpassning av Sporthallen skall genomföras till en kostnad av 

100.000 kr 

- - - - 

Arbetsutskottet 2006-03-07: 

Kommunfullmäktige beslutade 2006-02-13 § 16  

 

att medge att 850 000 kr får överföras från 2005 till år 2006 avseende KU-

nämndens investeringsbudget för åtgärder i Sporthallen, 

---forts--- 

 



VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  26(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 

 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 

 

 

KUN § 123 Dnr 04/KUN49 291 

Behov av ökade lokalytor för verksamhet och personalutrymmen i 

Sporthallen 

 

att  bevilja KU-nämnden tilläggsanslag med 1 650 000 kr för åtgärder i 

Sporthallen i enlighet med framställning, 

 

att  erforderliga medel – 1 650 000 kronor – anvisas ur ofördelade 

investeringsmedel. 

 

Under ärendepunkten närvarar teknisk chef Stellan Lundmark som före-

dragande. Öppnande av anbud på totalentreprenaden har skett 6/3, efter 

anbudstidens utgång 3/3. Arbetsutskottet konstaterar efter redogörelse av 

inkomna anbud att totalentreprenaden indikerar en merkostnad utöver 

anslagen ram på mellan 1,0 och 1,5 mkr.   

 

AU 2006-03-07 § 41 

ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 

Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 

 

att  hos kommunstyrelsen anhålla om tilläggsanslag med motsvarande den 

merkostnad som uppstår mellan anbud och anslaget investeringsutrymme. 

- - - - 

KUN 2006-03-14 § 31 

KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

 

att  hos kommunstyrelsen anhålla om tilläggsanslag med motsvarande den 

merkostnad som uppstår mellan anbud och anslaget investeringsutrymme. 

 

att  notera att teknisk chef Stellan Lundmark bereder inkomna anbud och att 

underlag avseende anbud må presenteras direkt av honom i kommunstyrels-

en. 

- - - - 

Kommunfullmäktige beslutade senare, 2006-05-02 § 46, att uppföra ny 

bollhall i anslutning till den befintliga sporthallen, att ej fullfölja de tidigare 

föreslagna åtgärderna i Sporthallen, att medge att 2,5 milj. kronor ur 2006 

års investeringsmedel får disponeras för uppförande av bollhall, att avsätta 

investeringsmedel för åren 2007 med 4,0 milj. kronor och för år 2008 med 

5,0 milj. kronor för uppförande av bollhall.  

- - - -forts- - - - 



VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  27(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 

 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 

 

 

KUN § 123 Dnr 04/KUN49 291 

Behov av ökade lokalytor för verksamhet och personalutrymmen i 

Sporthallen  

 

Arbetsutskottet 2007-06-13: 

Teknisk chef Stellan Lundmark närvara och informerar om 

ärendehanteringen omkring Sporthallen och hur situationen ser ut. 

 

AU 2007-06-13 § 93 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

 

att  begära överläggning med kommunstyrelsen i ärendet. 

- - - - 

KUN 2007-09-11: 

Förvaltningschef Roland Bång samt arbetsutskottet, Jonny Kärkkäinen, 

Viveka Abramsson och Sanja Tadic, avlämnar information från morgonens 

överläggningar med kommunstyrelsen i ärendet. 

 

KUN 2007-09-11 § 84 

KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

 

att  notera informationen. 

- - - - 

Arbetsutskottet 2007-10-09: 

Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om nödvändigheten att 

tidigare utredningsuppdrag uppdateras och breddas utifrån andra frågor än 

arbetsmiljö- och tillgänglighetsanpassning. Förvaltningschefen föreslår en 

behovsanalys som svarar upp mot hur anläggningen kan möta skolans och 

föreningars kort- och långsiktiga behov. Arbetsutskottet konstaterar efter 

föredragningen att KU-nämnden återigen äger initiativet i ärendet och 

uppdrar till förvaltningschefen att tillsätta en arbetsgrupp som bereder 

ärendet vidare där ordförande Jonny Kärkkäinen skall ingå som adjungerad. 

 

AU 2007-10-09 § 140 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

 

att  uppdra till förvaltningschefen att tillsätta en arbetsgrupp där KU-

nämndens ordförande är adjungerad, 

- - -forts- - - 



VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  28(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 

 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 

 

 

KUN § 123 Dnr 04/KUN49 291 

Behov av ökade lokalytor för verksamhet och personalutrymmen i 

Sporthallen 

 

att  genomföra en fördjupad konsekvensutredning om behovet av ökade 

lokalytor för verksamhet och personalutrymmen i sporthallen. 

- - - - 

Arbetsutskottet 2007-11-20: 

Skrivelse har inkommit, 2007-11-01, från idrottslärarna vid 

Malgomajskolan, Hembergsskolan och Volgsjö skola där man frågar sig 

vad som händer i ärendet om Sporthallen. 

Träff genomfördes med idrottslärarna den 7/11 där ordförande Jonny 

Kärkkäinen, vice ordförande Viveka Abramsson och utredningssekreterare 

Christer Staaf närvarade. Vid träffen diskuterades ärendets hantering 

tidigare och hur det framgår just nu. Idrottslärarna påpekar att både elever 

och lärare mår dåligt på grund av den arbetsmiljö som råder och brist på 

anpassade lokaler. För närvarande så sker ingen utveckling av 

verksamheten. Idrottslärarna efterfrågade kontinuerlig uppdatering i 

ärendets framskridande och visade sedan runt i sporthallen samt övriga ytor 

i byggnaden och påpekade fel och brister. I och med denna träff så anses 

skrivelsen vara besvarad. 

 

Utredningssekreteraren redovisar genomfört uppdrag om att genomföra en 

fördjupad konsekvensutredning om behovet av ökade lokalytor för 

verksamhet och personalutrymmen i sporthallen. Utredningen visar på ett 

absolut behov för skolan och dess personal samt för elevernas arbetsmiljö. 

Utöver det så finns behov av nya lokaler från idrottsföreningar för utökning 

eller bevarande av verksamhet samt intresse från andra föreningar/företag 

av lokaler som snabbt kan ställas om från idrott till kulturella arrangemang, 

mässor, utställningar och konserter tex. 

 

AU 2007-11-20 § 168 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

 

att  undersöka möjligheterna till extern finansiering för behov av ökade 

lokalytor för verksamhet och personalutrymmen i Sporthallen, 

 

att  uppdra till förvaltningsledningen att gå ut med anbudsförfrågan 

angående åtgärder av fast inredning, 

- - -forts- - - 



VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  29(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 

 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 

 

 

KUN § 123 Dnr 04/KUN49 291 

Behov av ökade lokalytor för verksamhet och personalutrymmen i 

Sporthallen  

 

att  uppdra till förvaltningsledningen att se över finansieringsförslag för de 

akuta åtgärderna av fast inredning och presentera dessa vid KU-nämndens 

sammanträde den 11 december. 

 

AU 2007-11-20 § 168 

ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 

Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 

 

att  åtgärda de akuta behov som finns av fast inredning enligt 

säkerhetsbesiktningsprotokollet, 

 

att  utföra besiktning av vikvägg och övriga ytor som finns i sporthallen och 

inkomma med kostnadsberäkning på detta enligt modellen a) akuta åtgärder 

b) kan vänta, 

 

att  uppdra till förvaltningsledningen att ta fram kostnadsberäkningar på 

totalentreprenad för behov av ökade lokalytor för verksamhet och 

personalutrymmen i Sporthallen. 

- - - - 

KUN 2007-12-11 § 150 

KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

 

att  åtgärda de akuta behov som finns av fast inredning enligt säkerhets-

besiktningsprotokollet, med medel ur kvarvarande investeringsutrymme på 

objekt Sporthallen inom gymnasieskolans budget, 

 

att  utföra besiktning av vikvägg och övriga ytor som finns i sporthallen och 

inkomma med kostnadsberäkning på detta enligt modellen a) akuta åtgärder 

b) kan vänta, 

 

att  uppdra till förvaltningsledningen att ta fram kostnadsberäkningar på 

totalentreprenad för behov av ökade lokalytor för verksamhet och 

personalutrymmen i Sporthallen. 

- - - - 

- - -forts- - - 



VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  30(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 

 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 

 

 

KUN § 123 Dnr 04/KUN49 291 

Behov av ökade lokalytor för verksamhet och personalutrymmen i 

Sporthallen 

 

Arbetsutskottet 2008-01-22: 

Utredningssekreteraren föredrar genomförda uppdrag. 

Kontakt har tagits och en träff har genomförts med anledning av att 

undersöka möjligheten till extern finansiering. Ny träff planeras till den 25 

januari. Beställning är gjord av utförandet av åtgärder av fast inredning och 

kommer att genomföras dels under vecka 9 och dels vecka 10, då också 

besiktningen av vikväggen sker. I kontakter med Teknisk chef Stellan 

Lundmark och Riksbyggen så menar de att akuta- och andra åtgärder finns 

nedtecknade och ordnas allt eftersom. Ritningar och kostnadsberäkningar 

finns tillgängliga på en sporthall som just nu är under uppförande. 

 

AU 2008-01-22 § 8 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

 

att  notera föredragningen, 

 

att  uppdra till utredningssekreteraren att planera för en rundresa bland ett 

antal sporthallar i Västerbottens län. 

- - - - 

Arbetsutskottet 2008-03-18: 

Utredningssekreteraren föredrar omkring genomförda uppdrag från KU-

nämnden 2007-12-11 § 150, den rundresa som gjordes i studiesyfte av 

andra sporthallar i Västerbottens län samt den träff som genomfördes den 

25 januari med anledning av att undersöka möjligheten till extern 

finansiering. 

 

AU 2008-03-18 § 69 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

 

att  notera informationen, 

 

att  fortsätta vidare beredning med extern finansiering och redovisa detta till 

KU-nämnden i april. 

- - - - 

- - -forts- - - 



VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  31(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 

 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 

 

 

KUN § 123 Dnr 04/KUN49 291 

Behov av ökade lokalytor för verksamhet och personalutrymmen i 

Sporthallen 

 

KUN 2008-04-15: 

Utredningssekreteraren föredrar genomförd beredning och informerar om 

OPP, Offentlig Privat Partnership, vilket är en samverkansform som bidrar 

till offentliga tjänster. Den externa finansieringen består i detta av ett 

företag med kapital och kunnande som utför uppdraget att uppföra en arena 

och där sedan kommunen förbinder sig att hyra lokalerna under en 

tidsperiod. 

 

KUN 2008-04-15 § 44 

KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

 

att  notera föredragningen, 

 

att  uppdra till förvaltningsledningen att fortsätta beredningen. 

- - - - 

Arbetsutskottet 2008-06-12: 

Utredningssekreteraren föredrar och informerar i ärendet. Ordförande 

redogör för de ekonomiska förutsättningarna för en ny sporthall. 

Representanter för idrottslärarna vid Malgomajskolan samt 

Hembergsskolan närvarar under överläggningen. 

 

AU 2008-06-12 § 118 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

 

att  notera överläggningen, 

 

att  uppdra till förvaltningsledningen att fortsätta beredningen syftandes till 

en investerings- och tidplan för en ny sporthall till arbetsutskottet i augusti. 

 

- - - - 

Arbetsutskottet 2008-08-19: 

Utredningssekreteraren föredrar genomfört uppdrag. Under överläggningen 

föreslår Viveka A (S) att en projektering görs för ett eventuellt byggande av 

ny sporthall i flera etapper. 

 

- - -forts- - - 



VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  32(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 

 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 

 

 

KUN § 123 Dnr 04/KUN49 291 

Behov av ökade lokalytor för verksamhet och personalutrymmen i 

Sporthallen 

 

AU 2008-08-19 § 120 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

 

att  uppdra till förvaltningsledningen att genomföra en projektering av ny 

sporthall syftandes till ett utförande i olika etapper, 

 

att  uppdra till förvaltningsledningen om fortsatt beredning vad gäller extern 

finansiering. 

 

KUN 2008-09-16: 

Utredningssekreteraren föredrar genomfört uppdrag och informerar om 

genomförd träff med TM Konsult i Lycksele den 11 september. En skiss 

förevisades på en eventuell etapp 1 byggnad. Den är tänkt att vara en länk 

mellan befintlig sporthall och en ny sporthall där man möter 

arbetsmiljöverkets påpekande om bland annat lärarnas arbetsplatser och 

handikappanpassning. 

 

KUN 2008-09-16 § 93 

KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

 

att  notera föredragning och genomförd beredning, 

 

att  uppdra till förvaltningsledningen att genomföra överläggning med 

idrottslärare och skolledning, 

 

att  återkomma med ärendet till arbetsutskottet med utkast till processplan 

för hantering inför kommunfullmäktiges sammanträde i december. 

- - - - 

Arbetsutskottet 2008-10-10: 

Utredningssekreteraren föredrar kring genomförda uppdrag och informerar 

ett utkast till processplan samt om det förslag som idrottslärarna lämnade 

vid senaste träffen. Det är ett förslag där översyn också görs av bottenplan i 

befintlig sporthall i samband med en eventuell byggnad av extern länk så att 

en samsyn av nyttjandet av alla lokaler är med i den totala översynen. 

 

- - -forts- - - 



VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  33(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 

 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 

 

 

KUN § 123 Dnr 04/KUN49 291 

Behov av ökade lokalytor för verksamhet och personalutrymmen i 

Sporthallen 

 

AU 2008-10-10 § 144 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

 

att  notera föredragningen, 

 

att  arbeta enligt presenterad tids- och processplan, 

 

att  uppdra till förvaltningsledningen om vidare beredning, 

 

att  utan eget yttrande hänskjuta beslutet om extern länk och översyn av 

befintlig sporthall till KU-nämnden i november. 

 

KUN 2008-11-04: 

Utredningssekreteraren föredrar i ärendet. I vidare beredning så har det 

framtagits ritningar för ombyggnationer i nedre plan i befintlig sporthall. 

Detta för att anpassa och samplanera lokalanvändning i både befintliga 

utrymmen samt de nya utrymmen som är planerade i länken. 

KU-nämnden konstaterar efter föredragning att avsatta investeringsmedel 

om 11,4 Mkr ej räcker för finansiering av ny bollhall utan föreslår att dessa 

medel används för att åtgärda arbetsmiljöverkets påpekande om bland annat 

lärarnas arbetsplatser och handikappanpassning enligt presenterat förslag 

om ny länk samt ombyggnationer i nedre plan i befintlig sporthall. 

 

KUN 2008-11-04 § 120 

KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

 

att  notera föredragning och genomförd beredning, 

 

att  använda avsatta investeringsmedel för en projektering av 

generalentreprenad, 

 

att  föreslå kommunfullmäktige använda avsatta investeringsmedel för 

byggandet av etapp 1, länken, 

 

 

- - -forts- - - 



VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  34(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 

 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 

 

 

KUN § 123 Dnr 04/KUN49 291 

Behov av ökade lokalytor för verksamhet och personalutrymmen i 

Sporthallen 

 

att  föreslå kommunfullmäktige använda avsatta investeringsmedel för 

ombyggnationer i nedre plan i befintlig sporthall, 

 

att  uppdra till förvaltningsledningen att se över om föreningarna judo, 

tyngdlyftning samt styrkelyft kan inrymmas i de nya lokalerna, 

 

att  i  kostnadsberäkningar för en totallösning skall ingå redovisning av 

tillkommande driftskostnader samt alternativkostnader. 

- - - - 

Arbetsutskottet 2008-11-25: 

Ordförande informerar om kommunstyrelsens hantering i ärendet, 2008-11-

19 § 279, och det förslag till beslut som går vidare till kommunfullmäktige i 

december. 

 

AU 2008-11-25 § 167 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

 

att  notera informationen. 

- - - - 

KUN 2008-12-09: 

Ordförande föredrar och informerar om kommunfullmäktiges beslut i 

ärendet. 

 

KUN 2008-12-09 § 144 

KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

 

att  uppdra till förvaltningsledningen att fortsätta beredningen enligt 

kommunfullmäktiges beslut när det vunnit laga kraft. 

- - - - 

Arbetsutskottet 2009-01-13: 

Arbetsutskottet konstaterar att med anledning av kommunfullmäktiges 

återremiss ”för komplettering med kostnadsberäkning och förslag till 

uppförande av ny sporthall” så skall vidare beredning ske mot en 

presentation av 2 ytterligare förslag förutom det tidigare presenterade 

alternativet ”länken”. 

- - -forts- - - 



VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  35(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 

 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 

 

 

KUN § 123 Dnr 04/KUN49 291 

Behov av ökade lokalytor för verksamhet och personalutrymmen i 

Sporthallen 

 

AU 2009-01-13 § 1 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

 

att  uppdra till förvaltningsledningen att vidare beredning skall ske mot en 

presentation av 2 ytterligare förslag, en helt ny sporthall med tillhörande 

servicebyggnad samt en bollhall som kopplas på ”länken” som ett ”etapp 2” 

alternativ. 

 

- - - - 

 

KUN 2009-01-28: 

Utredningssekreteraren föredrar om genomfört uppdrag och presenterar 

underlag för en ny sporthall samt underlag för olika möjligheter till ett 

eventuellt ”etapp 2” alternativ enligt följande; 

 

Förslag och kostnader 

Alternativ 1, ”LÄNKEN” 

Scenario 1     ca 7 000 000 kr 

 

Scenario 2     ca 8 400 000 kr 

 

Alternativ 2, ”LÄNKEN” plus en etapp 2 byggnad, enkel bollhall. 

Alternativet ”Gurkburk”   ca 12 500 000 kr 

 

Alternativ ”Flytt av befintlig hall” ca 2-3 000 000 kr 

 

Alternativ 3, ”Ny Sporthall” 

Modell enligt ”Vildmannahallen” ca 15 000 000 kr 

 

Övrigt 

Till ALLA alternativen tillkommer kostnader som tidigare presenterats för 

renovering i befintlig hall, markarbeten, driftskostnad/år i ny sporthall, 

effekt på driftskostnaden vid nybyggnation (kapitalkostnaden) samt 

eventuell projektering för ”Länken”. 

- - -forts- - - 



VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  36(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 

 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 

 

 

KUN § 123 Dnr 04/KUN49 291 

Behov av ökade lokalytor för verksamhet och personalutrymmen i 

Sporthallen 

 

Yrkanden 

Under överläggning i ärendet så yrkar Jonny Kärkkäinen för Alliansen 

följande; 

 

att  föreslå kommunfullmäktige att med ändring av kommunfullmäktiges 

beslut 2006-05-02, besluta att använda avsatta investeringsmedel för om- 

och tillbyggnad av befintlig sporthall, 

  

att  fullfölja av kultur- och utbildningsnämnden presenterade alt. 2 (scenario 

2) för om- och tillbyggnad av befintlig sporthall, 

 

Viveka Abramsson yrkar för oppositionen, S+V, följande; 

 

att  föreslå kommunfullmäktige att i enlighet med alternativ 3 projektera för 

en ny sporthall. 
 

Propositionsordning 

Ordförande ställer proposition på yrkandena och finner att KU-nämnden 

beslutar i enlighet med Jonny Kärkkäinens yrkande. 

 

Votering begärs och följande propositionsordning godkänns av KU-

nämnden: 

Ja-röst för bifall till Jonny Kärkkäinens yrkande 

 

Nej-röst för bifall till Viveka Abramssons yrkande 

 

Omröstningsresultat 

Verkställd omröstning utfaller med sex (6) ja och fem (5) nej på det sätt den 

till detta protokoll fogade närvarolistan närmare utvisar. 

 

Kultur- och Utbildningsnämnden beslutar sålunda att bifalla Jonny 

Kärkkäinens yrkande. 

- - -forts- - - 



VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  37(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 

 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 

 

 

KUN § 123 Dnr 04/KUN49 291 

Behov av ökade lokalytor för verksamhet och personalutrymmen i 

Sporthallen  

 

KUN 2009-01-28 § 2 

KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

 

att  notera föredragning och genomförd beredning, 

 

att  föreslå kommunfullmäktige att med ändring av kommunfullmäktiges 

beslut 2006-05-02, besluta att använda avsatta investeringsmedel för om- 

och tillbyggnad av befintlig sporthall, 

  

att  fullfölja av kultur- och utbildningsnämnden presenterade alt. 2 (scenario 

2) för om- och tillbyggnad av befintlig sporthall, 

 

Reservationer 

Viveka Abramsson (S), Birgitta Ohlsson (S), Ulf Hansson (S), Annika 

Wibrell (S), Margareta Abrahamsson (V) reserverar sig mot beslutet och 

meddelar att de avser inkomma med en skriftlig reservation. 

- - - - 

 

KUN 2009-03-10: 

Kommunfullmäktige beslutade, 2009-02-23, § 43, 

att bygga en ny sporthall/bollhall enligt beslut kfm 2006-05-02, § 46, 

att byggnationerna delvis finansieras med de i investeringsbudgeten avsatta 

medlen som uppgår till 11.392.700 kronor, 

att som tilläggsfinansiering avsätts 3 mkr ur bygdemedel för 2009 och 3 

mkr för 2010 till byggnationerna, 

att i beredningen av ärendet överväga lånefinansiering av investeringen 

utöver bygdemedlen, 

att undersöka möjligheterna att använda de särskilda villkorsmedlen som 

finns hos länsstyrelsen för finansiering. 

 

KUN 2009-03-10 § 45 

KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

 

att  notera kommunfullmäktiges beslut, 

- - -forts- - - 



VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  38(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 

 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 

 

 

KUN § 123 Dnr 04/KUN49 291 

Behov av ökade lokalytor för verksamhet och personalutrymmen i 

Sporthallen 

 

att  notera att efter kommunfullmäktiges beslut så övergår ärendet om 

byggandet av ny sporthall till kommunstyrelsen, 

 

att  uppdra till förvaltningsledningen att i samråd med tekniska 

förvaltningen fortsätta beredning för tillskapandet av ny sporthall enligt 

kommunfullmäktiges beslut och riktlinjer. 

- - - - 

 

AU 2009-08-25: 

Avdelningschef för kultur och fritid Christer Staaf närvarar och föredrar i 

ärendet. Christer Staaf informerar om det anbundsförfarande som 

genomförts, men som fördröjts då man vid kommunstyrelsens senaste 

arbetsutskott, 2009-08-11, sköt på ärendet då finansieringen (särskilda 

villkorsmedel) ej var klar. Aktuella entreprenörer har uppmanats inkomma 

med förslag på förbilligande åtgärder i sina offerter till första veckan i 

september. 

 

AU 2009-08-25 § 83 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

 

att  notera föredragen information, 

 

att  uppdra till förvaltningsledningen att föra vidare samtal på 

tjäntemannanivå rörande alternativa placeringar av en ny sporthall. 

- - - - 

 

KUN 2009-09-07: 

Ordförande Jonny Kärkkäinen föredrar och informerar om ärendets historik. 

Roland Bång har fört diskussioner med tjänstemän på miljö och bygg, 

eventuellt krävs förädringar i detaljplanen om alternativa lokaliseringar av 

sporthallen övervägs. Kommunen väntar på förslag till förbilligande 

åtgärder från anbudslämnarna, ett möte kommer att hållas på tjänstemanna 

nivå senare under veckan med anledning av detta anbudsförfarande. 

 

- - -forts- - - 



VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  39(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 

 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 

 

 

KUN § 123 Dnr 04/KUN49 291 

Behov av ökade lokalytor för verksamhet och personalutrymmen i 

Sporthallen 

 

KUN 2009-09-07 § 105 

KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

 

att  notera informationen. 

- - - - 

 

AU 2009-10-06: 

Avdelningschef för Kultur- och Fritid Christer Staaf föredrar ärendet och 

informerar kort om kommunstyrelsen förkastat alla inkomna anbuds 2009-

09-16 § 179 samt att kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige 

beslutar om att upphäva beslut 2009-02-23 § 14 att bygga en ny 

sporthall/bollhall enligt kommunfullmäktige 2006-05-02 § 46.  

 

Arbetsutskottet konstaterar efter föredragning att ärendehanteringen i 

kommunstyrelsen påverkar verksamheternas möjligheter att bedriva 

ändamålsenliga idrottsligaverksamheter negativt mot bakgrund av tidigare 

anmärkningar från Arbetsmiljöverket. 

 

Arbetsutskottet noterar vidare att det är kallat till överläggningar  

2009-11-03 av kommunstyrelsen med anlednign av en annan lokalfråga och 

ser då även möjlighet att dryfta sporthallsfrågan ur ett 

arbetsmiljöperspektiv. 

 

AU 2009-10-06 § 100 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

 

att  notera kommunstyrelsens belut att förkasta inkomna anbud, 

 

att  notera kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige vad gäller 

fortsatt hantering av processen, 

 

att  uppdra till förvaltningsledningen att hantera arbetsmiljöärendet som är 

förknippat med befintlig sporthall. 

- - - - 

- - -forts- - - 



VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  40(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 

 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 

 

 

KUN § 123 Dnr 04/KUN49 291 

Behov av ökade lokalytor för verksamhet och personalutrymmen i 

Sporthallen 

 

KUN 2009-10-27: 

Ordförande Jonny Kärkkäinen föredrar ärendet i korthet. Avdelningschef 

för kultur och fritid Christer Staaf närvarar och informerar om vart ärendet 

ligger i dagsläget. Vidare redogör förvaltningschef Roland Bång för 

ärendehanteringen av den befintliga sporthallen ur ett 

arbetsmiljöperspektiv. En skrivelse från Arbetsmiljöverket inväntas i början 

av november. 

 

KUN 2009-10-27 § 123 

KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

 

att  notera informationen. 

 



VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  41(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 

 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

Christer Staaf 

Laila Eliasson 

Kommunstyrelsen 

 

 

KUN § 124  Dnr 01/KUN47 875 

Förstudie och projektering av nytt Museum 

 

Arbetsutskottet 2005-06-09: 

Med anledning av KU-nämndens hantering av genomförd förstudie och beslut 

om projektering av nytt museum i Tingshuset, Vilhelmina, har Laila Eliasson 

vid Vilhelmina museum via anbudsförfrågan inbjudit anbudsgivare att lämna 

förslag, dels till ombyggnad av Tingshuset för inrymmandet av museal 

verksamhet, dels till iordningställande av utemiljön i Tingshusets omedelbara 

närhet. 

 

Vid anbudstidens utgång 2005-06-02 hade tre anbud avseende ombyggnation 

av Tingshuset samt tre anbud avseende utemiljön inkommit. Anbudsförfarandet 

sker enligt det s.k. tvåkuvertsystemet. Anbudsgivarna har att inlämna, dels upp-

gifter om kvalifikationer och referensmaterial, dels prisuppgift.  

 

Bedömningen av de båda aspekterna i lämnade anbud sker var för sig, vid olika 

tidpunkter. Anbudsuppgifterna om pris förvaras diarieförda och oöppnade i 

KU-förvaltningens närarkiv till dess bedömning enligt viktning och klassi-

ficering har genomförts. Först därefter bedöms anbudens prisuppgifter. 

 

2005-06-08 öppnades anbuden i närvaro av en av förvaltningsledningen 

utsedd grupp. Vid anbudsöppnandet har protokoll förts. 

 

Kultur- och utbildningsnämndens arbetsutskott har att vid sammanträde 

2005-06-09 utse bedömargrupp, bestående av tjänstemän från kultur- och 

utbildningsförvaltningen respektive kommunstyrelsens förvaltning, samt 

politikerrepresentation från kultur- och utbildningsnämnden respektive 

kommunstyrelsen. Arbetsutskottet har också att ange datum för när 

bedömning av anbudens uppgifter avseende kvalifikationer/angreppssätt 

skall genomföras, samt när anbudsuppgifter avseende pris därefter skall 

öppnas och bedömas. 

  

AU 2005-06-09 § 117 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

 

---forts--- att  notera informationen,  

 



VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  42(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 

 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 

 

 

KUN § 124   Dnr 01/KUN47 875 

Förstudie och projektering av nytt Museum 

 

att  utse en bedömargrupp bestående av tjänstemannarepresentation med 

följande sammansättning; Laila Eliasson, Tage Magnusson, Roland Bång 

och Lars Lagerström samt kommunchef Karl-Johan Ottosson med 

adjungeringsrätt, och politikerrepresentation i enlighet med den tidigare av 

KU-nämnden och kommunstyrelsen utsedda utredningsgruppen för kultur-

historiska miljöer; Anita Johansson, Viveka Abramsson samt Johnny 

Kärkkäinen. 

 

att  datum för bedömning av inlämnade anbud fastställs till onsdag 24 

augusti kl. 15.00, 

 

att  uppdra till Laila Eliasson att ombesörja att utskick av anbudsunderlag 

med undantag av prisuppgifter tillställs bedömargruppen. 

- - - - 

Arbetsutskottet 2005-09-13: 

Förvaltningsledningen föredrar ärendet och informerar om genomförd 

anbudsbedömning. Arbetsutskottet konstaterar efter föredragning att 

anbuden bedömts i enlighet med förutbestämd ordning, och att en 

rekommendation från bedömargruppen har lämnats.  

 

AU 2005-09-13 § 143 

ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 

Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 

 

att  anta anbud avseende Tingshusbyggnadens inre miljö från Whites 

Arkitekter, Kungsgatan 63, 9023 26 UMEÅ, 

 

att  anta anbud avseende Tingshuset omgivande utemiljö från Tyréns AB, 

V. Norrlandsgatan 10, 903 27 UMEÅ. 

- - - - 

Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 

 

KUN 2005-09-27 § 110 

KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

I enlighet med arbetsutskottets förslag. 

____ 

---forts--- Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 



VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  43(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 

 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 

 

 

KUN § 124   Dnr 01/KUN47 875 

Förstudie och projektering av nytt Museum 

 

Arbetsutskottet 2006-03-07: 

I samband med beredning av budget och genomgång av verksamhetsan-

svarigas redovisning av planeringsförutsättningar på kort sikt och på längre 

sikt, tar arbetsutskottet del av redogörelse av pågående utredning om nytt 

museum i Tingshuset. En så kallad programskrivning för bygganden samt 

motsvarande för utemiljön har framarbetats av arkitektkontoren. Förslag till 

åtgärder föreligger, men ännu kan inte en slutlig beräknad kostnad av dessa 

insatser presenteras. 

 

Pågående utredning av förutsättningarna för nytt museum i Vilhelmina har 

genomfört översyn och kartläggning av kostnader för drift av nytt museum. 

Av museiintendent Laila Eliasson genomförd beräkning indikerar ett netto-

belopp om ca 3 mkr per år i drifts- och verksamhetsbudget. Om nuvarande 

anslag till hembygdsmuseet tas hänsyn till, torde beräknad nettobudget 

kunna reduceras med del av budget för personal och viss reducering kan ske 

av driftsanslag i nuvarande sockenstugan, vilket renderar en nettobudget om 

ca 2,5 mnkr på årsbasis (jmf ramförslag museet 2007: 709 kkr).  

 

AU 2006-03-07 § 43 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

 

att  notera informationen,  

 

att  uppdra till kultur- och fritidssamordnaren samt museiintendenten att 

förbereda föredragning av pågående utvecklingsarbete till nämndens 

sammanträde den 14 mars. 

- - - - 

KUN 2006-03-14: 

Kultur- och fritidssamordnaren samt museiintendenten föredrar pågående 

verksamhetsutveckling inom den samlade ABM-sektorn samt pågående och 

inom kort avslutande projektering av nytt museum i tingshusbyggnaden.  

 

KU-nämnden konstaterar efter föredragningen att pågående processer 

syftar, med omfattande statligt stöd, till att finna en tillämpbar plattform för 

omhändertagandet av kulturarvet. Nämnden menar att initiativ i kommun- 

---forts--- fullmäktige i samband med utgivandet av O P Petterssons Nybyggares 

dagliga leverne, bl.a. om förstudie för att undersöka förutsättningarna för 



VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  44(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 

 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 

 

 

KUN § 124   Dnr 01/KUN47 875 

Förstudie och projektering av nytt Museum 
 

anläggandet av en kulturhistorisk institution – Nybyggarcentrum, på delvis 

annan grund nu kan sägas ha antagit en konkret form och praktisk förutsätt-

ning. 

 

KUN 2006-03-14 § 33 

KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

 

att  notera föredragning, 

 

att  hos kommunfullmäktiges presidium anhålla om att en motsvarande 

föredragning kan hållas för fullmäktiges partigrupper så snart ske kan. 

- - - - 

Arbetsutskottet 2006-09-19: 

T.f. förvaltningschef Roland Bång föredrar ärendet. Pågående tjänstemann-

autredning av anläggandet av ett nytt museum i Tingshusbyggnaden bör 

betraktas som avslutad i och med den redovisning som avgavs i kommun-

fullmäktige den 2 maj. Som en konsekvens av detta har ett avslutande möte 

den 14 september genomförts i den av kommunstyrelsen och KU-nämnden 

konstituerade utredningsgruppen för kulturhistoriska miljöer.  

 

Vid mötet beslutades att utredningsgruppen hos kommunstyrelsen respek-

tive KU-nämnden ska begära sitt entledigande från uppdraget att överse 

möjligheterna till en djupare kulturhistorisk profilering i Vilhelmina 

kommun. Vid samma möte beslutades efter föredragningar av musei-

intendent Laila Eliasson, ABM-projektledare Lars Lagerström samt t.f. 

förvaltningschef Roland Bång, att KU-nämnden på formellt sätt ska anhålla 

om kommunfullmäktiges beredning och beslut om nytt museum i Tingshus-

byggnaden. 

 

AU 2006-09-19 § 120 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 

 

att  föreslå KU-nämnden hos kommunstyrelsen hemställa att Utrednings-

gruppen för kulturhistoriska miljöer entledigas från sitt uppdrag, 

---forts--- 

 



VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  45(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 
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KUN § 124 Dnr 01/KUN47 875 

Förstudie och projektering av nytt Museum 
 

att  föreslå KU-nämnden överlämna frågan om anläggandet av ett nytt 

museum i Tingshusbyggnaden till kommunfullmäktige för ställnings-

tagande och beslut.  

 

att  uppdra till förvaltningen att hos Boverket ansöka om bidrag till icke-

statliga kulturlokaler inom föreskriven ansökningstid. 

- - - - 

KUN 2006-10-10 § 93 

KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

 

att  hos kommunstyrelsen hemställa att Utredningsgruppen för kultur-

historiska miljöer entledigas från sitt uppdrag, 

 

att  överlämna frågan om anläggandet av ett nytt museum i Tingshus-

byggnaden till kommunfullmäktige för ställningstagande och beslut.  

- - - - 

Arbetsutskottet 2007-02-08: 

Kommunfullmäktige beslutar, 2006-12-15 § 159, att genomföra en 

ombyggnad av Tingshusbyggnaden till museum. 

Kommunstyrelsen beslutar, 2006-11-30 § 333, att tillsätta en arbetsgrupp 

med uppgift att redovisa nyttjandegrad, kostnader samt tidplan för 

anläggandet av nytt museum i Tingshuset. 

 

AU 2007-02-08 § 23 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

 

att  som representanter i arbetsgruppen från KU-nämnden föreslå 

ordförande, Jonny Kärkkäinen, samt Viveka Abramsson. Vidare föreslås att 

sammankallande för arbetsgruppen blir Jonny Kärkkäinen. 

- - - - 

AU 2007-10-09 § 151 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

 

att  uppdra till ordförande Jonny Kärkkäinen att hos kommunstyrelsens 

presidie efterhöra möjligheten till överläggning i ärendet med KU-

nämndens presidie. 

- - -forts- - - - - - - 



VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  46(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 
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KUN § 124 Dnr 01/KUN47 875 

Förstudie och projektering av nytt Museum 
 

Arbetsutskottet 2007-11-20: 

Ordförande Jonny Kärkkäinen föredrar och informerar om den genomförda 

överläggningen med kommunstyrelsens presidie. Jonny informerar också 

omkring den träff med Museeiintendent Laila Eliasson som KU-nämndens 

presidie haft. För ett bevarande av Tingshuset så måste det till 

underhållsåtgärder varav en del är av akut art. 

 

AU 2007-11-20 § 186 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

 

att  notera informationen, 

 

att  uppdra till förvaltningsledningen att se över behov och åtgärder i 

Tingshuset som behöver prioriteras. 

- - - - 

Arbetsutskottet 2008-02-12: 

Utredningssekreteraren föredrar om genomfört uppdrag. En lista över akuta 

åtgärder med prissättning har tagits fram tillsammans med museeiintendent 

Laila Eliasson och Riksbyggen. Arbetsutskottet informerar om att 

partiöverläggningar kring budget 2009 sker onsdag den 13 februari och att 

de tar med ärendet dit för vidare diskussion.  

 

AU 2008-02-12 § 38 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR: 

 

att  notera genomförd beredning, 

 

att  ärendet må återkomma till KU-nämnden under våren 2008. 

- - - - 

Arbetsutskottet 2008-05-13: 

Arbetsutskottet konstaterar att insatser på Tingshusbyggnaden ingår i 

Alliansens remissförslag vad gäller budget 2009. 

 

 

- - -forts- - - 
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KUN § 124 Dnr 01/KUN47 875 

Förstudie och projektering av nytt Museum 
 

AU 2008-05-13 § 88 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

 

att  avvakta vidare beredning på överställd nivå. 

- - - - 

Arbetsutskottet 2008-11-25: 

Alliansen har i sitt förslag till budget för år 2009 avsatt 1 Mkr för yttre 

åtgärder på Tingshuset. Träff har genomförts mellan representanter för 

Länsmuseet, Vilhelmina Museum, Vilhelmina Kommun och Riksbyggen 

för att ta fram ett underlag för de åtgärder som krävs. 

Museiintendent Laila Eliasson har också inkommit med ett förslag där hon 

använder ett nedbantat förslag på hur museiverksamheten skall kunna 

bedrivas i tingshuset, så att de kulturhistoriska samlingarna kan 

tillgängliggöras dagligen samtidigt som den monumentala 

tingshusbyggnaden öppnas upp för allmänheten och kallar det för 

”Mötesplats Tingshuset”. 

 

AU 2008-11-25 § 174 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

 

att  uppdra till förvaltningsledningen att bereda ärendet vidare. 

- - - -  

KUN 2008-12-09: 

Avdelningschef Kultur- och Fritid informerar om hur ärendet kommer att 

beredas vidare. Kommunstyrelsens arbetsutskott tar upp ärendet den 16 

december för att få ett godkännande att gå ut med upphandling av yttre 

åtgärder mot de avsatta medel som finns i budget 2009. Ärendet bereds 

under tiden vidare i KU-förvaltningen mot dels yttre åtgärder men också 

mot förslaget om ”Mötesplats Tingshuset” och KU-nämnden får hantera 

ärendet i januari 2009. Därefter kommer samberedning ske mellan KU-

förvaltningen och den Tekniska förvaltningen. 

 

KUN 2008-12-09 § 147 

KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

 

att  notera informationen 

- - -forts- - - 
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KUN § 124 Dnr 01/KUN47 875 

Förstudie och projektering av nytt Museum 
 

Arbetsutskottet 2009-01-13: 

Anbudsförfrågan har gått ut angående yttre åtgärder, målning och 

renovering av fasad, via beslut i kommunstyrelsens arbetsutskott. 

Inspektion av lokaler på nedre våningen av Tingshuset har skett 

tillsammans med  Riksbyggen för att ta fram en kostnadsberäkning på 

åtgärder med anledning av förslaget om ”Mötesplats Tingshuset” 

 

AU 2009-01-13 § 2 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

 

att  notera informationen, 

 

att  uppdra till förvaltningsledningen att bereda ärendet vidare till KU-

nämnden i januari. 

- - - - 

KUN 2009-01-28: 

Riksbyggen har inkommit med en kostnadsberäkning på åtgärder med 

anledning av förslaget om ”Mötesplats Tingshuset” 

Kostnadsberäkningarna för dels invändiga åtgärder samt yttre åtgärder ser 

ut att vara mindre än de medel som totalt finns anslagna inom 

kommunstyrelsens och kultur- och utbildningsnämndens budget. 

Kultur- och Utbildningsnämnden ser positivt på förslaget att igångsätta 

arbetet med ”Mötesplats Tingshuset” och att samberedning sker vidare med 

Tekniska förvaltningen om de yttre åtgärderna. 

 

KUN 2009-01-28 § 3 

KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

 

att  notera informationen, 

 

att  uppdra till förvaltningsledningen att igångsätta arbetet med ”Mötesplats 

Tingshuset” i enlighet med Riksbyggens åtgärdsförslag, 

 

att  uppdra till förvaltningsledningen att tillsammans med tekniska 

förvaltningen sambereda ärendet om yttre åtgärder och ”Mötesplats 

Tingshuset”. 

- - -forts- - - 
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KUN § 124 Dnr 01/KUN47 875 

Förstudie och projektering av nytt Museum 
- - - - 

 

AU 2009-10-06: 

Under ärendepunkten närvarar Kommunchef Karl-Johan Ottosson samt 

Avdelningschef för Kultur- och Fritid Crister Staaf. Kommunchefen lämnar 

information om pågående process vad gäller utvecklingen av den turistiska 

verksamheten. Kommunstyrelsen har föreslagit kommunfullmäktige inom 

ram för budget 2010 att den turistiska verksamheten koncentreras till 

Tingshuset. Beredning pågår tillsammans med Kultur- och Fritid och 

samordning sker med process gällande ”Mötesplats Tingshuset”. 

Arbetsutskottet konstaterar att den andemening i tidigare process kring 

ABM och verksamhetsutveckling kan förverkligas, dock ej i den skala som 

tidigare museeiutredning föreslagit. Arbetsutskottet noterar att nuvarande 

process innebär att kommunfullmäktiges beslut 2006-12-15 § 159 avseende 

ombyggnation av Tingshuset till museeum därför är nödvändig att ändra. 

 

AU 2009-10-06 § 101 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

 

att  notera informationen, 

 

att  föreslå kommunstyrelsen att hos kommunfullmäktige hemställa att 

kommunfullmäktiges beslut 2006-12-15 § 159 bör upphävas. 

 

Beslutet förklaras omedelbart justerat. 

 

att  anhålla om KU-nämndens godkännande i efterhand, 

 

att  föreslå KU-nämnden att de föreningar som idag inryms i Tingshuset 

hänvisas till utrymmen i VIK:s lokaler på Tallsåvägen enligt tidigare 

genomförd beredning. 

- - - - 

 

KUN 2009-10-27: 

Förvaltningschef Roland Bång föredrar ärendet. Avdelningschef för kultur 

och fritid Christer Staaf närvarar och informerar om den tidigare 

genomförda beredningen ”Mötesplats Tingshuset”, och de förslag 

- - -forts- - - 



VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  50(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 

 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 

 

 

KUN § 124 Dnr 01/KUN47 875 

Förstudie och projektering av nytt Museum 
 

som presenteras i denna beredning. Christer Staaf informerar även om de 

överläggningar han haft med de föreningar som i nuläget inhyses i 

Tingshuset, och som istället erbjuds ersättningslokaler på Tallåsvägen. 

 

KUN 2009-10-27 § 124 

KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

 

att  godkänna arbetsutskottets förslag till kommustyrelsen att hos 

kommunfullmäktige hemställa att kommunfullmäktiges beslut 2006-12-15 

§ 159 bör upphävas, 

 

att  de föreningar som idag inryms i Tingshuset erbjuds utrymmen i VIK:s 

lokaler på Tallsåvägen enligt tidigare genomförd beredning. 
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KUN § 125   Dnr 09/KUN16 106   

Märkesåret 1809 

 

I både Norr- och Västerbotten planeras en mängd aktiviteter för att 

uppmärksamma Märkesåret 1809. För att underlätta för aktörerna i båda 

länen att marknadsföra sina aktiviteter och ha kännedom av vilka aktiviteter 

som planeras håller Umeå kommun på att skapa en hemsida med en 

kalenderfunktion där information kan läggas in av samtliga aktörer i de två 

nordliga länen. 

 

Arbetsutskottet 2009-02-17: 

Utredningssekreterare Christer Staaf informerar om förslaget att eventuellt 

inrymma aktiviteter angående Märkesåret 1809 under en Kulturvecka 

hösten 2009. 

 

AU 2009-02-17 § 24 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

 

att  uppdra till förvaltningsledningen om vidare beredning till KU-

nämndens sammanträde i juni. 

- - - - 

 

KUN 2009-06-02: 

Förvaltningschef roland Bång föredrar ärendet, och informerar om att en 

Kulturvecka ej kommer att genomföras under hösten 2009. Den aktivitet 

som istället är aktuell är en filmvisning med anknytning till märkesåret 

1809. Två föreställningar planers, en för allmänheten och en för skolan 

torsdagen den 25 oktober.  

 

KUN 2009-06-02 § 83 

KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

 

att  notera informationen. 

- - - - 

- - -forts- - - 



VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  52(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 

 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 

 

 

KUN § 125   Dnr 09/KUN16 106   

Märkesåret 1809 

 

AU 2009-10-06: 

Förvaltningschef Roland Bång föredrar ärendet och informerar om 

genomförd filmvisning. 

 

AU 2009-10-06 § 104 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

 

att  föreslå KU-nämnden att avsluta ärendet. 

- - - - 

 

KUN 2009-10-27: 

Ordförande Jonny Kärkkäien föredrar ärendet. 

 

KUN 2009-10-27 § 125 

KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

 

att  avsluta ärendet. 

 

 

 



VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  53(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 

 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

Tf Rektor 

Pia Gustafsson 

Kostchef 

Anki Marklund 

 

KUN § 126 Dnr 08/KUN120 714 

Tillbyggnad av mathiss på förskolan Norrskenet 
 

Förra kostchefen Vega Näsström har i skrivelse från 2008-07-21 

rekommenderat att investera i en mathiss på förskolan Norrskenet. Tf rektor 

förskola Pia Gustafsson uppmärksammar nu detta i en framställan om att 

förändring bör ske för att förhindra olyckor med het mat, fallolyckor i trapp 

samt undvika skadlig fysisk påfrestning för personalen. 

 

Arbetsutskottet 2008-11-25: 

Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om den hantering av 

ärendet som genomförts. Utgångspunkten efter samråd med 

kommunstyrelsens förvaltning är att aktuell åtgärd genomförs genom 

försorg av kostenheten under kommunstyrelsens ansvar. Beredning av 

ärendet inom kommunstyrelsen har dock genomförts efter det att budget 

fastställt i budgetberedning för 2009. Aktuell mathiss är prioriterad vad 

gäller förvaltningens övergripande arbetsmiljöåtgärder, varför en praktiskt 

enkel hanteringsordning föreslås. Förvaltningen rekommenderar att KU-

nämnden i sitt ej ännu fördelade investeringsutrymme för år 2009 avsätter 

100 kkr till förfogande för kostenhetens tillskapande av mathiss vid 

Norrskenet. Totalkostnad beräknas till ca 150 kkr. 

 

AU 2008-11-25 § 184 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

 

att  föreslå KU-nämnden att aktuell åtgärd ska vara ett prioriterat objekt 

under år 2009, 

 

att  uppdra till förvaltningsledningen att fortsätta dialogen med kostenheten 

då den nytillträdda kostchefen påbörjat sin anställning. 

- - - - 

KUN 2008-12-09: 

Förvaltningschefen föredrar i ärendet. 

 

 

 

 

- - -forts- - - 



VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  54(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 

 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 

 

 

KUN § 126 Dnr 08/KUN120 714 

Tillbyggnad av mathiss på förskolan Norrskenet 
 

KUN 2008-12-09 § 156 

KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

 

I enlighet med arbetsutskottets förslag. 

- - - - 

 

KUN 2009-09-07: 

Förvaltningschef Roland Bång föredrar i ärendet och informerar om nu 

rådande omständigheter. En begäran från tf Rektor Förskola Pia Gustafsson 

har inkommit, om anstånd i ärendet då det behövs mer tid för beredningen 

då ärendet inte är konsekvensutrett.  

 

KUN 2009-09-07 § 116 

KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

 

att  informera kommunstyrelsen att ytterligare beredningar är nödvändiga 

med anledningarna av konsekvenserna i förskoleverksamheten.  

- - - - 

 

AU 2009-10-06: 

Förvaltningschef Roland Bång föredrar ärendet. Tf Rektor Pia Gustafsson 

delger arbetsutskottet förskoleverksamhetens hållning i ärendet, där en 

mathiss framålls som en godtagbar lösning. Dessvärre har den ekonomiska 

kalkylen för kostnaderna att installera en mathiss ej hunnit inkomma från 

PEAB. Även kostchefen Anki Marklund delger arbetsutskottet information 

i ärendet ur ett arbetsmiljöperspektiv. Arbetsutskottet noterar att befintlig 

kökspersonal i dagsläget får springa orimligt mycket i trappor.  

 

AU 2009-10-06 § 105 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

 

att  notera informationen,  

 

att  uppdra till förvaltningsledningen att bereda ärendet vidare och att 

ärendet må återkomma vid KU-nämnden 2009-10-27. 

- - - - 

- - -forts- - - 



VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  55(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 

 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 

 

 

KUN § 126 Dnr 08/KUN120 714 

Tillbyggnad av mathiss på förskolan Norrskenet 
 

KUN 2009-10-27: 

Förvaltningschef Roland Bång föredrar ärendet och redogör för processen. 

Ur verksamhetssynpunkt och arbetsmiljösynpunkt framhålls en mathiss som 

en lämplig och möjlig lösning på den nu rådande situationen. En aktuell 

kostnadskalkyl för installation av mathiss har tagits fram. Investeringsmedel 

för 2009 skulle kunna användas för en tillbyggnad av mathiss.  

 

KUN 2009-10-27 § 126 

KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

 

att  en tillbyggnad av mathiss på förskolan Norrskenet skall ske, 

 

att  ärendet därmed avslutas. 

 



VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  56(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 

 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

Tf Rekor  

Pia Gustafsson 

Personal Regnbågen 

 

 

KUN § 127 Dnr 09/KUN79 714 

Eventuell verksamhetsflytt av förskolan Regnbågen  

 

Förvaltningen har fått i uppdrag (KUN 2009-06-02 § 64) att gå vidare med 

en fördjupad beredning för en evakuering av förskolan Regnbågen från 

befintliga lokaler till Strandvägen 8. 

 

AU 2009-08-25: 

Förvaltningschef Roland Bång föredrar i ärendet och informerar om vad 

som skett i ärendet under sommaren. Tf Rektor Pia Gustafsson närvarar vid 

dragningen då hon ansvarar för den fortsatta beredningen av ärendet. 

Inledande samtal har förts med personal vid Förskolan Regnbågen, samt 

med ansvariga vid VIBO.  

 

AU 2009-08-25 § 77 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

 

att  notera informationen, 

 

att  uppdra till förvaltnings- och verksamhetsledningen att gå vidare med 

beredningen och att om möjligt ha ett konkret underlag att presentera vid 

KU-nämnden 2009-09-07. 

- - - - 

 

KUN 2009-09-07: 

Förvaltningschef Roland Bång föredrar och informerar i ärendet. Den 

förändrade budgetprocesen har ej medgett att ett konkret underlag hunnits 

tas fram, men att beredningen av ärendet pågår. 

 

KUN 2009-09-07 § 99 

KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

 

att  notera informationen, 

 

att  avvakta vidare beredning av ärendet. 

- - - - 

- - -forts- - - 



VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  57(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 

 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 

 

 

KUN § 127 Dnr 09/KUN79 714 

Eventuell verksamhetsflytt av förskolan Regnbågen  

 

AU 2009-10-06: 

Ordförande Jonny Kärkkäinen föredrar ärendet och informerar om 

kommunstyrelsens beslut i ärendet 2009-09-16 § 163, att under 

förutsättning att kultur- och utbildningsnämnden anordnar andra lokaler för 

förskoleverksamheten Regnbågen, riva fastigheten del av Bergbacka 1:86 

(Regnbågen). 

 

Tf Rektor Pia Gustafsson informerar om vart beredningsprocessen befinner 

sig i dagsläget. Arbetsutskottet konstaterar att beredningen framskrider, 

men att har att man har att invänta VIBO:s ekonomiska kalkyl för en 

eventuell verksamhetsflytt till Strandvägen. 

 

Vidare noterar arbetsutskottet att en skrivelse har inkommit 2009-09-16 

från oroliga föräldrar till barn vid förskolan Regnbågen med anledning av 

en eventuell verksamhetsflytt av förskolan Regnbågen som är riktad till 

KU-nämnden. Arbetsutskottet konstaterar att en föräldraträff är planerad 

med arbetsutskottets presidie samt verksamhetsansvarig den 2009-10-21 där 

föräldrarnas eventuella frågor och farhågor skall diskuteras närmare.  

 

AU 2009-10-06 § 107 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

 

att  notera informationen, 

 

att  uppdra till förvaltningsledningen och verksamhetschef att komplettera 

beredningen med den ekonomiskakalkylen till KU-nämnden 2009-10-27. 

- - - - 

 

KUN 2009-10-27: 

Ordförande Jonny Kärkkäien föredrar ärendet och informerar nämnden om 

den föräldraträff som genomförts 2009-10-21. Från föräldrarnas sida 

luftades en oro, dels för säkerheten vid Strandvägen 8 

(trafiksituationen/tryggheten i övrigt i området), dels för utemiljön i 

området.  

 

- - -forts- - - 



VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  58(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 

 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 

 

 

KUN § 127 Dnr 09/KUN79 714 

Eventuell verksamhetsflytt av förskolan Regnbågen  

 

Nämnden noterar denna oro och diskuterar hur man kan tillmötesgå 

föräldrarna på dessa punkter. Nämnden enas om att det är lämpligt att 

någon representant för föräldrarna (som har skapat ett föräldraråd) skall 

inbjudas till att delta i en dialog i ett senare skede för att diskutera dessa 

aspekter vidare. 

 

Nämnden enas även om att fördjupa beredningen av en eventuell 

verksamhetsflytt av förskolan Regnbågen till att omfatta även andra lokaler 

som kan möta eventuella framtida behov av utrymmen för 

förskoleverksamheten. 

 

KUN 2009-10-27 § 127 

KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

 

att  uppdra till förvaltningsledningen att bereda ärendet vidare och då även 

se på andra lokaler som eventuellt kan möta framtida och tillkommande 

behov för förskoleverksamhet,  

 

att  underlaget skall ligga till grund för för KU-nämndens ställningstagande  

2009-12-15. 

 



VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  59(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 

 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

Tf Rektor 

Pia Gustafsson 

 

 

 

KUN § 128  Dnr 09/KUN71 710 

Taxor och tillämpningsregler för familjehem, förskola och fritidshem i 

Vilhelmina kommun 2009 

 

AU 2009-08-25: 

Förvaltningschef Roland Bång föredrar i ärendet. Tf Rektor Pia Gustafsson 

närvarar vid dragningen och informerar närmare om det framtagna 

underlaget. Den tidigare versionen av taxor och tillämpningsregler, samt 

den nya versionen föreslås presenteras för KU-nämnden 2009-09-07. 

 

AU 2009-08-25 § 85 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

 

att  notera föredragen information,  

 

att  det nya underlaget skall presenteras för KU-nämnden 2009-09-07. 

- - - - 

 

KUN 2009-09-07: 

Förvaltningschef Roland Bång föredrar och informerar i ärendet. En 

redogörelse för de föreslagna förändringarna i broschyren taxor och 

tillämpningsregler för familjehem, förskola och fritidshem i Vilhelmina 

kommun lämnas. Varvid KU-nämndens ledamöter diskuterar tolkningar 

och skrivningar och för fram olika synpunkter på nya skrivningar och 

förslag på förändringar i broschyrens text.. 

 

KUN 2009-09-07 § 107 

KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

 

att  uppdra till förvaltningschef och verksamhetsansvarig att utifrån 

nämndens förslag till förändringar omarbeta texten i broschyren till nästa 

arbetsutskott 2009-10-06. 

- - - - 

 

 

 

 

- - -forts- - - 



VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  60(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 

 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 

 

 

KUN § 128  Dnr 09/KUN71 710 

Taxor och tillämpningsregler för familjehem, förskola och fritidshem i 

Vilhelmina kommun 2009 

 

AU 2009-10-06: 

Förvaltningschef Roland Bång föredrar ärendet. Förvaltningschefen redogör 

för gjorda förändringar i texten utifrån den diskussion och de förslag som 

fördes fram vid KU-nämndens sammanträde 2009-09-07. Tf Rektor Pia 

Gustafsson närvarar under dragningen av ärendet. 

 

Arbetutskottet noterar att det finns ett allmänt behov av att se över 

kommunens kravrutiner och att bevakningen av obetalda avgifter bör 

stramas upp från centralt håll.  

 

AU 2009-10-06 § 108 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

 

att  föreslå KU-nämnden att anta Taxor och tillämpningsregler för 

familjehem, förskola och fritidshem i Vilhelmina kommun 2009 i dess nya 

lydelse. 

- - - - 

 

KUN 2009-10-27: 

Ordförande Jonny Kärkkäinen föredrar ärendet.  

 

Robert Svensson yrkar att skrivelsen antas i dess fulla lydelse i enlighet 

med arbetsutskottets förslag.  

 

Oppositionen yrkar att skrivelsen antas med den förändring att i stycke 7b, 

första punkten, läggs skrivningen ”med undantag av jakt” till.  

 

Ordföranden prövar Roberts Svenssons yrkande mot oppositionens yrkande 

och finner att KU-nämnden bifaller Robert Svenssons yrkande. 

  

KUN 2009-10-27 § 128 

KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

 

att  anta Taxor och tillämpningsregler för familjehem, förskola och 

fritidshem i Vilhelmina kommun 2009 i dess fulla lydelse enligt 

arbetsutskottets förslag.  



VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  61(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 

 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

Tf Rektor 

Pia Gustafsson 

 

 

 

KUN § 129 Dnr 09/KUN68 716 

Organisering av fritidshem hösten 2009 

 

En konsekvensbeskrivning av fritidsverksamheten på Kittelä 09-10 inkom 

2009-05-18 från rektor Ingrid Karlsson. I skrivelsen påtalas en oro inför 

hösten 2009 och det stora antalet barn som fritidsverksamhet förväntas 

omhänderta. I skrivelsen pekas både på praktiska och verksamhetsmässiga 

problem som är därvid förknippade, samt förslag till hur detta skulle kunna 

hanteras. 

 

Arbetsutskottet 2009-05-18: 

Förvaltningschef Roland Bång föredrar och informerar i ärendet med 

utgångspunkt i den inkomna skrivelsen och dess förslag. 

 

AU 2009-05-18 § 65 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

 

att  notera den inkomna skrivelsen och dess förslag, 

 

att  uppdra till förvaltningschef tillsammans med berörda rektorer att bereda 

ärendet vidare till KU-nämnden den 2 juni 2009. 

- - - - 

 

KUN 2009-06-02: 

Förvaltningschefen föredrar ärendet, och informerar om den lösning rektor 

Ingrid Karlsson föreslagit. Ärendet har beretts och det har lösgjorts en 0,25 

resurs inom befintlig ram. Vidare har Prästkragen haft sina barn i 

kommunal omsorg på morgonen, men föreslås i framtiden administrera sin 

egen kö och själva ombesörja sina barns morgonvistelse. 

Göran Hahlin anför jäv i ärendet och deltar ej i överläggningar och beslut. 

 

KUN 2009-06-02 § 81 

KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

 

att  notera informationen, 

 

att  bifalla förslaget med begäran om återkoppling i oktober 2009. 

- - -forts- - - 



VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  62(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 

 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 

 

 

KUN § 129 Dnr 09/KUN68 716 

Organisering av fritidshem hösten 2009 

 

- - - - 

 

AU 2009-10-06: 

Förvaltningschef Roland Bång föredrar ärendet och konstaterar att ärendet 

har hanterats och lösts inom befintlig ram. 

 

AU 2009-10-06 § 109 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

 

att  föreslå KU-nämnden att avsluta ärendet. 

- - - - 

 

KUN 2009-10-27: 

Jonny Kärkkäinen föredrar ärendet. 

 

KUN 2009-10-27 § 129 

KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

 

att  avsluta ärendet. 

 

 



VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  63(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 

 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

Rektor Förskola 

Ewa Kämpe 

 

 

 

KUN § 130 Dnr 09/KUN92 714 

Fortsatt verksamhet – Allmän förskoleverksamhet för asylsökande 

barn under 2010 
 

Enligt skollagen 8a § skall barn erbjudas plats i förskolan från och med 

höstterminen det år det fyller fyra år och omfatta minst 525h/år, sk allmän 

förskoleverksamhet. 

 

I Utbildningsdepartementets förordning (2001:976) om utbildning, 

förskoleverksamhet och skolbarnomsorg för asylsökande barn med flera 

anges att asylsökande barn skall erbjudas plats i förskoleverksamheten på 

samma villkor som barn bosatta i Sverige. 

 

KUN beslutade 2008-11-04 § 139 att fortsätta allmän förskoleverksamhet 

för asylsökande barn i befintliga lokaler på Pettersbacken under 2009. 

 

Från 2010 återgår lokalerna från kommunens ägo till VIBO. Med anledning 

av detta har skrivelse/beslutsrekommendation inkommit 2009-09-18 från 

Rektor Förskola, Ewa Kämpe. 

 

Ewa Kämpe föreslår att beslut tas om fortsatt allmän förskoleverksamhet 

för asylsökande barn under 2010, att förhandlingar upptas med VIBO för ett 

fortsatt nyttjande av lokaler i Pettersbacke eller annan ersättningslokal i 

området Trissebacke, att det tillskjuts medel för hyreskosnader under 2010. 

 

AU 2009-10-06: 

Rektor Ewa Kämpe föredrar ärendet och informerar om den rådande 

situationen. Förvaltningschef Roland Bång delger arbetsutskottet möjliga 

lösningar till lokalfrågan för asylförskolan. 

 

Arbetsutskottet noterar vikten av att det initiera en politisk diskussion kring 

lokalutnyttjande, samt att det krävs en utredning rörande lokalutnyttjande 

för att se över situationen mer generellt och på lite längre sikt. 

 

 

- - -forts- - - 



VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  64(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 

 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 

 

 

KUN § 130 Dnr 09/KUN92 714 

Fortsatt verksamhet – Allmän förskoleverksamhet för asylsökande 

barn under 2010 
 

AU 2009-10-06 § 110 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR  

 

att  notera informationen, 

 

att  uppdra till förvaltningsledning och verksamhetschef att uppta 

förhandlingar med VIBO för att hitta en lösning för asylförskolan under 

2010 samt, 

 

att  återrapportera till KU-nämnden 2009-10-27. 

- - - - 

 

KUN 2009-10-27: 

Förvaltningschef Roland Bång föredrar ärendet och informerar om att man 

från Vibos sida är öppen för att tillhandahålla befintliga lokaler även ett par 

månader in på år 2010 i samband med att sökandet efter andra lokaler 

fortskrider. Finanseringen för detta är något som skall diskuteras i samband 

med nämndens möte med kommunstyrelsen 2009-11-03. 

 

KUN 2009-10-27 § 130 

KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

 

att  uppdra till förvaltningsledningen att söka andra lämpliga lokaler, 

 

att  delegera arbetsutskottet beslutsrätt i ärendet. 

 

 



VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  65(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 

 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

Kommunstyrelsen 

 

 

 

 

KUN § 131 Dnr 09/KUN87 612 

Ensamkommande flyktingbarn 

 

AU 2009-10-06: 

Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om den diskussion som 

förs på kommunstyrelsenivå vad gäller ett utökat åtagande inom ram för 

Vilhelmina kommuns flyktingmottagande, och främst då ett eventuellt 

mottagande av ensamkommande flyktingbarn. 

 

Kommunledningsgruppen har beslutat om genomförandet av en 

underlagsberedning, i vilken konsekvenserna i de egna verksamheterna ska 

utredas. 

 

En beredningsgrupp inom KU-förvaltningen under ledning av 

förvaltningschefen har utrett konsekvenserna för skolverksamheterna och 

för verksamheterna inom sektorn Kultur och Fritid. 

 

Konsekvensberedningen ställer sig tveksam till ett utökat åtagande i form 

av ett mottagande av ensamkommande flyktingbarn med hänvisning till den 

i dagsläget redan omfattande flyktingverksamheten i Vilhelmina kommun, 

samt till det faktum att nuvarande ekonomiska läge och processerna kring 

verksamhetsomställningar och besparingar påför verksamheterna och 

verksamhetscheferna en stor press.  

 

För det fall beslut om ett mottagande av ensamkommande flyktingbarn 

fattas på övergripande nivå föreslår beredningen följande för politisk 

prövning: 

 

 Eventuell undervisningsverksamhet för ensamkommande flyktingbarn 

i åldrarna 16-20 inordnas under Lärcentrum och samordnas med övrig 

undervisning för flyktingar och utlandsfödda.  

 

 I budget för 2010 efter beredning av kommunstyrelsens förslag 

bedömer vi att ett visst utrymme finns för utökad verksamhet inom 

föreslagna anslag (ramen) för sektorn Kultur och Fritid. Utrymmet 

motsvarar ca 200 tkr och skulle kunna medföra en utökning motsvarande 

0,5 tjänst i biblioteket för att omhänderta och utveckla den verksamhet som  

- - -forts- - - 



VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  66(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 

 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 

 

 

KUN § 131 Dnr 09/KUN87 612 

Ensamkommande flyktingbarn 

 

främst efterfrågas av flyktingarna (datorerna och informationsbearbetning) 

och som tidigare konsekvenssatts av avdelningschefen och under våren 

hanterats inom KU-nämnden.  

 

 Kultur- och utbildningsnämnden bör föreslå en överläggning med 

socialnämnden och kommunstyrelsen i ärendet där fördelningen och 

användandet av uppdragsersättningen bl.a. bör diskuteras. 

 

AU 2009-10-06 § 115 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

 

att  notera information och lämnad föredragning, 

 

att  tillställa kommunstyrelsens arbetsutskott 2009-10-13 genomförd 

tjänstemannaberedning, 

 

att  ärendet må återkomma för nämndspolitisk beredning vid KU-nämndens 

sammanträde 2009-10-27. 

 

Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 

- - - - 

 

KUN 2009-10-27: 

Förvaltningschef Roland Bång föredrar ärendet och informerar om de 

konsekvenser ett eventuellt mottagande av ensamkommande flyktingbarn 

får för nämndens olika verksamheter. Nämnden konstaterar att ett formellt 

beslut i frågan tas under dagen av kommunstyrelsen, samt att nämnden är 

inbjuden till överläggningar av kommunstyrelsen i frågan den 2009-11-03.  

 

KUN 2009-10-27 § 131 

KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

 

att  notera informationen. 

 

 



VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  67(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 

 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 

   

 

 

 

KUN § 132 Dnr 09/KUN83 600 

Kvalitetsredovisning för skolväsendet i Vilhelmina kommun 2008  
 

Skolhuvudmannen (kommunen) är skyldig att upprätta en 

kvalitetsredovisning på kommunal nivå för all kommunalt bedriven 

förskoleverksamhet, skolbarnomsorg och skolverksamhet. Liksom alla 

berörda verksamheter inom skolväsendet m.m. enligt förordning (1997:702) 

har skyldighet att årligen upprätta en skriftlig kvalitetsredovisning.  

 

AU 2009-08-25: 

Förvaltningschef Roland Bång föredrar i ärendet, och informerar att 

samtliga verksamheter har inkommit med kvalitetsredovisningar. Ett första 

utkast till huvudmannens egen kvalitetsredovisning är också utarbetad. Att 

processen fördröjts beror på den revidering av budget 2009 som genomförts 

samt den förändrade budgetprocessen för 2010. Utkastet till huvudmannens 

kvalitetsredovisning skall behandlas av den politiska skolutvecklings-

gruppen den 15 septemberr 2009. 

 

AU 2009-08-25 § 91 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

 

att  notera föredragen information, 

 

att  uppdra till förvaltningschefen att färdigställa huvudmannens 

kvalitetsredovisning och presentera denna för KU-nämnden  

2009-09-07. 

- - - - 

 

KUN 2009-09-07: 

Förvaltningschef Roland Bång föredrar i ärendet och informerar om det 

pågående arbetet med huvudmannens kvalitetsredovisning. 

Kvalitetsredovisningen är inte till alla delar färdigställd i dagsläget, men 

kommer att diskuteras i samband med att den skolpolitiska 

utvecklingsgruppen träffas den 23 september, och därefter färdigställas med 

målsättningen att det skall vara ett levande politiskt dokument. 

 

- - -forts- - - 



VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  68(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 

 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 

 

 

KUN § 132 Dnr 09/KUN83 600 

Kvalitetsredovisning för skolväsendet i Vilhelmina kommun 2008  
 

KUN 2009-09-07 § 112 

KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

 

att  notera den föredragning som gjorts, 

 

att uppdra till förvaltningschefen att färdigställa huvudmannens 

kvalitetsredovisning.  

- - - - 

 

AU 2009-10-06: 

Förvaltningschef Roland Bång föredrar ärendet och informerar om att 

huvudmannens kvalitetsredovisning kompletterats med aktuella siffror för 

2008.  

 

Arbetsutskottet noterar även att huvudmannens kvalitetsredovisning har 

behandlats inom ramen för den politiska skolutvecklingsgruppen, vilken 

sammanträdde 2009-09-29.  

 

AU 2009-10-06 § 116 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

 

att  föreslå KU-nämnden att fastställa kvalitetsredovisningen för 

skolväsendet i Vilhelmina kommun 2008. 

- - - - 

 

KUN 2009-10-27: 

Ordförande Jonny Kärkkäinen föredrar ärendet. 

 

KUN 2009-10-27 § 132 

KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

 

att  fastställa kvalitetsredovisningen för skolväsendet i Vilhelmina kommun 

2008, 

 

- - -forts- - - 



VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  69(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 

 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 

 

 

KUN § 132 Dnr 09/KUN83 600 

Kvalitetsredovisning för skolväsendet i Vilhelmina kommun 2008  
 

att  uppdra till förvaltningsledningen att påbörja arbetet med 

kvalitetsredovisningen för skolväsendet i Vilhelmina kommun 2009 enligt 

liknande struktur och upplägg, 

 

att  uppdra till förvaltningsledningen att i planeringsunderlaget för 2010 års 

sammanträdesplan lägga in en uppföljnings- och kvalitetsredovisningsdag 

för KU-nämnden.  

 

 

 



VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  70(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 

 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 

 

 

 

 

KUN § 133 Dnr 09/KUN93 609 

Skolplan 2010 

 

Skollagens 2 kap 8§ avseende den kommunala organisationen för skolan 

slår fast följande: 

 

”8 § I alla kommuner skall det finnas en av kommunfullmäktige antagen 

skolplan som visar hur kommunens skolväsende skall gestaltas och 

utvecklas. Av skolplanen skall särskilt framgå de åtgärder som kommunen 

avser vidta för att uppnå de nationella mål som har satts upp för skolan. 

Kommunen skall kontinuerligt följa upp samt utvärdera skolplanen.” 

 

Som ett led i Vilhelmina kommuns revidering av skolplanen 2000-2003 har 

en politisk skolutvecklingsgrupp tillsatts som arbetar med att ta fram 

underlag för en ny skolplan. 

 

AU 2009-10-06: 

Förvaltningschef Roland Bång föredrar ärendet och informerar om den 

diskussion och det arbete som pågår inom ramen för den politiska 

skolutvecklingsgruppen, vilken samanträdde 2009-09-29. Den politiska 

skolutvecklingsgruppen gav då förvaltningsledningen i uppdrag att ta fram 

ett underlag i termer av hur ett arbete med möjliga fokusområden för 

Vilhelmina kommuns del skulle kunna tänkas se ut, samt att ta fram 

underlag till en ”målmanual” där förslag på möjliga mål för skolväsendet 

tecknas. 

 

AU 2009-10-06 § 117 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

 

att  notera informationen, 

 

att  förvaltningsledningen informerar om det pågående arbetet vid KU-

nämnden 2009-10-27. 

- - - - 

 

 

 

- - -forts- - - 



VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  71(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 

 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 

 

 

 

KUN § 133 Dnr 09/KUN93 609 

Skolplan 2010 

 

KUN 2009-10-27: 

Förvaltningschef Roland Bång föredrar ärendet och informerar om det 

pågående arbetet. Nämnden noterar att den politiska 

skolutvecklingsgruppen träffas nästan gång 2009-11-05. 

 

KUN 2009-10-27 § 133 

KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

 

att  notera föredragen information. 

 

 



VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  72(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 

 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

Kommunstyrelsen 

 

 

 

 

KUN § 134 Dnr 09/KUN91 007 

Revision av styr- och policydokument 

 

Kommunstyrelsen har beslutat 2009-09-16 att uppdra till nämnderna att ta 

fram nödvändiga förndringar i styr- och policydokument som påverkas 

utifrån budgetbeslut 2010, i enlighet med god ekonomisk hushållning. 

 

AU 2009-10-06: 

Förvaltningschef Roland Bång föredrar ärendet och informerar kort om 

kommunstyrelsens beslut att uppdra till nämnderna att se över sina styr- och 

policydokument.  

 

AU 2009-10-06 § 118 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

 

att  uppdra till förvaltningsledningen att ta fram ett underlag till 

KU-nämnden 2009-10-27. 

- - - - 

 

KUN 2009-10-27: 

Förvaltningschef Roland Bång föredrar ärendet. Nämnden konstaterar att en 

årlig revidering av befintliga styrdokument kan först göras efter att 

kommunfullmäktige fattat beslut om budget för 2010. 

 

 

KUN 2009-10-27 § 134 

KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

 

att  notera föredragen information, 

 

att  ärendet må återkomma när beslut om budget är fattat.



VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  73(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 

 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 

  

 

 

 

KUN § 135 Dnr 09/KUN86 609 

Aktuell Skolpolitik 27-28 augusti 2009 

 

Region Västerbotten och Kommunförbundet Norrbotten inbjuder till 

konferensen Aktuell Skolpolitik den 27-28 augusti 2009 vid Medlefors 

folkhögskola i Skellefteå. 

 

AU 2009-08-25: 

Ordförande Jonny Kärkkäinen föredrar och informerar i ärendet. 

Förvaltningschef Roland Bång kommer att deltar vid konferensen, och 

kommer vid tillfälle att återrapportera sina intryck från konferensen Aktuell 

Skolpolitik. 

 

AU 2009-08-25 § 94 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

 

att  förvaltningschef samt en förtroendevald deltar vid årets konferens för 

Aktuell Skolpolitik och att förvaltningschef återraporterar till KU-nämnden 

2009-09-07. 

- - - - 

 

KUN 2009-09-07: 

Förvaltningschef Roland Bång föredrar i ärendet och rekommenderar 

nämnden att avsätta mer tid för denna punkt vid nästa KU-nämnd, för att då 

delge nämnden sina intryck från konferensen samt presentera sin personliga 

reflektioner och tolkningar kring de reformer som skall genomföras inom 

skolväsendet.  

 

KUN 2009-09-07 § 114 

KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

 

att  återrapportering från förvaltningschef sker vid nästa KU-nämnd 

2009-10-27. 

- - - - 

 

 

- - -forts- - - 



VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  74(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 

 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 

 

 

KUN § 135 Dnr 09/KUN86 609 

Aktuell Skolpolitik 27-28 augusti 2009 

 

KUN 2009-10-27: 

Förvaltningschef Roland Bång föredrar ärendet och informerar bland annat 

nämnden om de lagförslag som ligger och vilka möjliga effekter dessa kan 

komma att ha för förskole- och skolverksamheterna. 

 

KUN 2009-10-27 § 135 

KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

 

att  notera föredragen information. 

 



VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  75(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 

 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

Christer Staaf 

 

 

 

 

KUN §  136 Dnr 06/KUN113 828 

Dansverket – uppsägning av hyreskontrakt 

 

KUN 2009-10-27: 

Förvaltningschef Roland Bång föredrar ärendet. Avdelningschef för kultur 

och fritid Christer Staaf närvarar och informerar om hyreskontraktets 

formella skrivelse vid en eventuell uppsägning av kontraktet. 

 

Nämnden informeras även om den diskussion som finns att eventuellt flytta 

judoverkamheten till Dansverket då det finns en förfrågan ställd till 

kommunstyrelse från en privat näringsidkare om att få köpa byggnaden där 

judoverksamheten för tillfället inhyses. 

 

Roberts Svensson anför jäv och utgår under hanteringen av och beslut i 

ärendet. 

 

KUN 2009-10-27 § 136 

KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

 

att  säga upp hyresavtalet med Telia avseende lokal för Dansverket. 

 



VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  76(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 

 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

Lars Gavelin 

Kommunstyrelsen 

 

 

 

KUN § 137       Dnr 09/KUN98 614 

Omföring av medel för högskoleverksamhet – LärCentrum 

 

Rektor Lars Gavelin har i underlag till KU-nämnden 2009-10-15 hemställt 

om att nämnden hos kommunstyrelsen begär omföring av anslagna medel 

för högskoleverksamheten. Med stöd i bifogad specifikation begär rektor 

omföring med 500 000 kr.  

 

KUN 2009-10-27: 

Förvaltningschef Roland Bång föredrar ärendet. 

 

KUN 2009-10-27 § 137 

KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

 

att  hos kommunstyrelsen hemställa om en omföring av anslagna medel för 

högskoleverksamheten från kommunstyrelsen till LärCentrum enligt 

bifogad specifikation. 

 



VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  77(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 

 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

Lars Gavelin 

 

 

 

 

KUN § 138       Dnr 09/KUN97 616 

Ansökan om medel till extra insatser för strategisk samverkan 

(tillsammans med Dorotea kommun) om uppbyggnad av gemensam 

yrkes-sfi i regionen 

 

Vilhelmina kommun ansöker för Vilhelmina och Dorotea kommuns räkning 

om medel till extra insatser för strategisk samverkan om uppbyggnad av 

gemensam yrkes-sfi i regionen. Ansökan är riktad till Länsstyrelsen i 

Västerbottens län. 

 

KUN 2009-10-27: 

Förvaltningschef Roland Bång föredrar ärendet. 

 

KUN 2009-10-27 § 138 

KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

 

att  i efterhand godkänna ansökan om medel till extra insatser för strategisk 

samverkan om uppbyggnad av gemensam yrkes-sfi i regionen. 

 



VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  78(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 

 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

Rektor Förskola 

 

 

 

 

KUN § 139       Dnr 09/KUN99 714 

Resursfördelning i förskoleverksamheten 

 

KUN 2009-10-27: 

Förvaltningschef Roland Bång föredrar ärendet och lämnar information om 

pågående process med tillämpandet av beslutat resursfördelningssystem för 

förskoleverksamheten, i enlighet med beslut fattat av kommunfullmäktige. 

 

KU-nämnden konstaterar efter att ha tagit del av beredningen att över-

talighet råder med motsvarande 6,5 helårsanställningar, i förhållandet 

mellan nuvarande bemanning och bemanning enligt resursfördelnings-

systemet. 

 

KU-nämnden konstaterar vidare att andelen förskollärare av personalen i 

den samlade förskoleverksamheten är betydligt lägre än i riket och lägre än 

i jämförbara kommuner. 

 

Personalrepresentanterna deltar inte under hanteringen av ärendet. 

 

KUN 2009-10-27 § 139 

KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

 

att  förskolans läroplan och pedagogiska uppdrag skall betonas i den 

fortsatta processen, 

 

att  övertaligheten skall betraktas råda inom gruppen barnskötare, samt 

 

att  uppdra till förvaltningsledningen att genomföra nödvändiga fackliga 

förhandlingar för verkställandet av resursfördelningsprincipen. 



VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  79(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 

 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

Kommunstyrelsen 

 

 

 

 

KUN § 140       Dnr 09/KUN 714 

Akademiker i Arbetslivet – Stipendier och reseersättningar 

 

Akademi Norr bedriver tillsammans med enheten för näringsliv och 

samhälle (ENS) vid Umeå universitet projektet Akademin i Arbetslivet. 

Projektet pågår under 2009 och syftar till att ta fram en långsiktig och 

hållbar lösning för hur kommunerna och ENS kan samverka för att öka 

andelen akademiker i privat och offentlig sektor i medlemskommunerna 

genom bland annat examens- och projektarbeten. 

 

Akademi Norrs utvecklingsenhet har i uppdrag att tillskriva varje 

medlemskommun och fråga hur många examensarbeten kommunen har 

som målsättning att stödja genom reseersättningar och stipendier under 

2010, för aktuella siffror/kostnader för se bilaga 7. 

 

Kommunstyrelsens arbetsutskott har vid sitt möte 2009-10-13 hemställt om 

yttrande från kultur- och utbildningsnämnden i frågan. 

 

KUN 2009-10-27: 

Förvaltningschef Roland Bång föredrar ärendet och delger nämnden det 

tjänstemannayttrande som tagits fram. Tjänstemannayttrandet föreslår att 

varje fövaltning budgeterar för ett examensarbete vardera per år á 13 000 

kr. 

 

KUN 2009-10-27 § 140 

KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

 

att  anta tjänstemannayttrandet som sitt eget och överlämna detta till 

kommunstyrelsen. 

 



VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  80(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 

 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

Åsele kommun 

 

 

 

 

KUN § 141   Dnr 09/KUN104 616   

Interkommunal eleversättning – utbildning för asylsökande ungdomar 

 

Vilhelmina kommun har erhållit förfrågningar från Åsele kommun om att 

ordna introduktionsutbildning och därefter gymnasial utbildning för 

asylsökande ungdomar i gymnasieålder (16-20 år). Kostnaden för 

introduktionsutbildningen i form av ”interkommunal eleversättning” 

debiteras den studerandes hemkommun, förslag på nivå för interkommunal 

eleversättning är 40 000 kr/termin. 

 

KUN 2009-10-27: 

Förvaltningschef Roland Bång föredrar ärendet och informerar kort om den 

tänkta strukturen och organisationen för utbildningsinsatserna. 

 

KUN 2009-10-27 § 141 

KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

 

att  fastställa den interkommunala eleversättningen till 40 000kr/termin. 



VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  81(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 

 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

Rektor Malgomajskolan 

Intagningsenheten Västerbottens län 

 

 

 

KUN § 142      Dnr 09/KUN101 612 

Gymnasieskolans organisation läsåret 2010/2011 

 

KUN 2009-10-27: 

Förvaltningschef Roland Bång föredrar ärendet och informerar om den 

kommande gymnasiereformen GY-2011. 

 

KUN 2009-10-27 

KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

 

att  fastställa följande organisation för Malgomajskolan för läsåret 

2010/2011: 

  

Programutbud Malgomajskolan läsåret 2010/2011. 
 

Program      Inriktningar 

Elprogrammet        Automation 

                            Datorteknik 

                           Elektronik               

                            Elteknik 

 

Fordonsprogrammet          Småmaskiner (lokal inriktning) 

                            Personbilsteknik 

                            Transport och logistik 

 

Hotell- och restaurangprogrammet Restaurang- och måltidsservice 

                            Turisthotell (riksrekryterande) 

 

Individuella programmet  

          

Naturvetenskapsprogrammet      Matematik-Data 

                            Miljövetenskap 

                            Naturvetenskap 

 

Omvårdnadsprogrammet   Valbara kurser mot bl.a. 

                            Vård-omvårdnad 

                            Räddning 

 

- - -forts- - - 



VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  82(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 

 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 

 

 

KUN § 142      Dnr 09/KUN101 612 

Gymnasieskolans organisation läsåret 2010/2011 

 
 

Samhällsvetenskapsprogrammet  Ekonomi 

                            Samhällsvetenskap 

                            Kultur 

 

Teknikprogrammet           Valbara kurser mot bl.a. 

                            Datorer och nätverk 

 

Gymnasiesärskolan 

Fordonsprogrammet 

 

Hotell- och restaurangprogrammet 

 

 

 



VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  83(85) 

Kultur- och utbildningsnämnden  2009-10-27 

 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 

 

 

 

 

KUN § 143 

Meddelanden 
 

Meddelas och läggs till handlingarna. 

   

Dnr 09/KUN120 714 

1. Kommunstyrelsens arbetsutskott, 2009-10-13 § 338, Tillbyggnad av 

matihiss på förskolan Norrskenet   

 

Dnr 09/KUN89 875 

2. Kommunstyrelsens arbetsutskott, 2009-10-13 § 356, Återförande av 

medel – Försäljning av inventarier – Lanthandeln.  

 

Dnr 09/KUN87 612 

3. Kommunstyrelsens arbetsutskott, 2009-10-13 § 354, 

Ensamkommande asylsökande barn.  

 

Dnr 08/KUN39 209 

4. Kommunstyrelsens arbetsutskott, 2009-10-13 § 336, Hemställan om 

åtgärder vud förskolan Täppan. 

 

Dok.id. 2418 

5. Skolinspektionen, 2009-09-04, informationsbrev om 

kvalitetsgranskning av undervisningen i fysik. 

 

Dok.id. 2457 

6. Skolinspektionen, 2009-09-29, beslut rörande tillgänglighet till 

förskoleverksamhet i Vilhelmina kommun.  

 

Dok.id. 2439 

7. Skolverket, 2009-09-29, information om lärarfortbildningen. 

 

Dok.id. 2437 

8. Skolverket, 2009-09-17, kommunblad med jämförelsetal för 

huvudmän. 

 

 

- - -forts- - - 
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Dok.id. 2407 

9. Skolverket, 2009-08-28, beslutsmeddelande om fördelning av bidrag 

för utvecklingsinsatser i matematik. 

 

Dok.id. 2455 

10. Skolverket, 2009-10-05, inbjudan till en halvdagsinformation om IT-

baserade prov för sfi. 

 

Dnr 09/KUN07 710 

11. Skolverket, 2009-09-14, utbetalning av statsbidrag september 2009. 

 

Dok.id. 2438 

12. Sveriges Kommuner och Landsting, 2009-09-24, aktuellt om skola 

och förskola 2009. 

 

Dok.id. 2421 

13. Sveriges Kommuner och Landsting, 2009-09-07, cirkulär 09:51 

partsgemensam arbetsgrupp kring lärares arbetstid och arbetsinehåll. 

 

Dok.id. 2459 

14. Sveriges Kommuner och Landsting, 2009-09-11, cirkulär 09:52 avtal 

om notkopiering inom de kommunala musik/kulturskolorna läsåret 

2009/2010. 

 

Dok.id. 2449 

15. Miljö- och byggnadsnämnden, Vilhelmina kommun, 2009-10-01, 

samråd – förslag till detaljplan för Kittelfjäll 1:61 och 1:8 i Vilhelmina 

kommun. 

 

Dok.id. 2408 

16. Polismyndigheten i Västerbottens län, 2009-08-14, anmälan rörande 

inbrott i Malgovik skola. 

 

Dnr 09/KUN52 610 

17. Hembergsskolan, 2009-09-16, utvärdering av Hembergsskolans 

sommarskola 2009. 

- - -forts- - - 
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 Dok.id. 2410 

18. Vilhelmina museum, 2009-09-02, bidragsansökan till Länsstyrelsen 

Västerbotten gällande Norgefarargården. 

 

Dok.id. 2442 

19. Svensk Biblioteksförening, 2009-10-01, lokala förutsättningar för 

kunskapssamhället – statistik för Folkbiblioteken i Vilhelmina.  

 

Dok.id. 2411 

20. Sofia Distansundervisning, 2009-09-04, utbildningsavtal. 

 

Dnr 09/KUN88 805 

21. Kultur och fritid, Vilhelmina kommun, 2009-09-01, föreningsbidrag 

höst/vinter 2008. 

 

Dok.id. 2426 

22. Länsstyrelsen Västerbotten, 2009-09-17, hjälptelefonen i Åtnikstugan 

i Vilhelmina kommun stängs i höst. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  


